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ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA CELEBRADA EL DIA VINT-I-CINC DE
NOVEMBRE DE DOS MIL TRETZE

A la vila de Roses  (Girona), el 25 de novembre de dos mil tretze

Quan són les 20.00 hores es reuneix a la  sala d'actes de la Casa Mallol, sota la presidència
de la senyora Montse Mindan i Cortada, alcaldessa presidenta de  la  corporació, el ple de
l’Ajuntament a l’objecte de celebrar sessió ordinària d’acord amb la convocatòria que s’ha
repartit.

Són presents en el moment de començar la sessió:
Sr. Carles Pàramo i Ponsetí Primer  tinent d'alcalde
Sr. Manel Escobar Yegua Segon tinent d’alcalde
Sra. Sílvia Ripoll i Cayuela Tercer tinent d’alcalde
Sr. Ángel Tarrero González Quart tinent d’alcalde
Sr. Marc Danés i Zurdo Cinquè tinent d’alcalde
Sr. Josep Ma. Mas Blanch i Ponce Sisè tinent d’alcalde
Sra. Sílvia Useros i Moyano Setè tinent d’alcalde
Sr. Juan Manuel Fernández i Martínez Regidor
Sra. Anna Jorquera i Navarro Regidora
Sr. Ambrosio Martínez i Olivares Regidor
Sr. Carlos López Expósito Regidor
Sr. Carles Ferrer Casademont Regidor
Sra. Imma Carrion Ferrer Regidora
Sr. Francisco Martínez Pérez Regidor
Sra. Francisca Guijarro Muñoz Regidora
Sr. David Beltran Blanco Regidor
Sra. Francisca Martin Mendoza Regidora
Sr. Francesc Giner i Ballesta Regidor
Sra. Ma. Àngels Arjona Crusellas Regidora

Són absents havent excusat la seva absència:
Sra. Magda Casamitjana Aguilà Regidora

També hi assisteixen:
Senyor Ernest Ruiz Garcia Interventor municipal de la corporació
Senyora Ma. Teresa Sánchez Luna Tècnica en Administració General

Actua de secretari Fco. Luis MUÑOZ CAMEO, secretari general de la corporació.

Un  cop  l'alcaldessa ha obert l'acte, s'entra a l'ordre del dia, es tracten els  afers indicats i es
prenen  els acords que  es detallen.

01.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ANTERIOR
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- Sessió extraordinària del dia 14 d’octubre de 2013
- Sessió ordinària del dia 28 d’octubre de 2013

Sessió extraordinària del dia 28 d’octubre de 2013

Se sol·liciten dues esmenes:

1.- A les votacions del punt número 12, on es va aprovar la moció de rebuig a la LOMCE
(Llei Orgànica per a la Millora de la Qualitat Educativa) el Govern Espanyol. S’han de
corregir les votacions del Grup Municipal Popular que va votar en contra de l’esmentada
moció.

2.- En el punt número 9, pàgina 25 hi ha una intervenció del senyor Francesc Giner que
consta com a Grup de Defensa de les Platges. S’ha d’esmenar i canviar pel Grup de
Defensa del Poble.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar la
redacció de l’acta amb les dues esmenes proposades i s’eleva a acord plenari.

02.- INFORMACIÓ DE L’ALCALDIA

DADES ESTADÍSTIQUES A 1 D’OCTUBRE DE 2013
Població total 19.865
Homes:   9.956
Dones:   9.909
< 16 anys, que representen el 19,22% de la població

DADES DE L’ATUR
Atur a 1 d’octubre de 2013: 1.584 persones
Atur a 1 d’octubre de 2012: 1.595 persones

GESTIÓ D’INCIDÈNCIES I ENCÀRRECS (GIE) RECOLLIDES DURANT EL MES
D’OCTUBRE

Incidències recollides: 258
Incidències desestimades:   18
Incidències per resoldre: 240
Incidències resoltes: 194 que representen un 81% del total.

Aquest mes d’octubre, els serveis més endarrerits han estat,  amb diferència, els apartats
d'obres municipals, recs, rieres i camins i manteniment d’edificis municipals i paviments.
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Per altra banda els apartats d’aigua potable, platges, runes i neteges d’abocaments han
tingut una resolució d’un 100%.

També cal destacar els serveis de mobiliari urbà, jardineria, neteja viaria i residus urbans,
amb una resolució que supera el 90% en tots els casos.

DECRETS DICTATS DES DE L’ALCALDIA DEL DIA 5 DE NOVEMBRE AL 20 DE
NOVEMBRE DE 2013
Total de decrets: 184
Contingut econòmic:   32
Contingut urbanístic:    46
Contingut general: 106

REUNIONS DE TREBALL, VISITES I ACTES FINS EL DIA 20 DE NOVEMBRE DE 2013

Reunions de treball a Roses
− 21 Reunions de treball
− 2 Consell Executiu PRODER
− 2 Consells Executius PORT i PRODER
− 1 Consell Administració PRODER
− 1 Consell Administració PORT
− 1 Consell Administració ROSERSA
− 4 Meses de Contractació
− 4 Gerències d’Urbanisme
− 4 Juntes de Govern Local
− 1 Consell Administració ROSESNET
− 1 Junta de Portaveus
− 1 Ple d’Ordenances
− 1Comissió Informativa
− 1 Comissió Informativa Extraordinària (pressupostos)
− 1 Ple
− Consell Sectorial de la Gent Gran
− Consell Sectorial d’Esports
− Consell Sectorial de Turisme i Territori
− Consell Sectorial de Cultura i Festes
− Reunió amb colles de Carnaval+regidor de Festes i Carnaval

Reunions de fora de Roses
− Llança, 2 reunions Consorci “TERRA DE PAS”
− Figueres, Consell Fundació Salut Empordà
− Figueres, AMPA Alt Empordà+Sr. Bayot, director territorial d’Ensenyament.
− Girona, Consell d’Administració Patronat de Turisme Costa Brava-Girona.

Visites rebudes a Roses
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− 22 visites
− Sra. Dolors Rodriguez, gerent de Ports de la Generalitat

Visites fora de Roses
− Girona, Sr. Joan Giraut – President de la Diputació de Girona
− Girona, Sr. Ferran Roquer - Director territorial d’Empresa i Ocupació+regidor de

Benestar Social.
− Girona, Sra. Montserrat Roura – Directora territorial de Benestar Social i Familia+regidor

de Benestar Social.
− Girona, Sr. Antoni Baulida – Director territorial de Cultura+regidor de Cultura
− Girona, Sr. –Sr. Albert Piñeira -  Diputat de Monuments de la Diputació de Girona

Actes de Roses
− Signatura conveni “CineCiutadella”
− Signatura conveni “Associació Jubilats del Mar”
− Signatura conveni Grup Esports Nàutics – G.E.N
− Presentació equips Futbol Base Roses – Temporada 2013-14
− 1 Casament Civil
− Visita II Mostra d’Artistes Locals
− Conferència “Els grecs a Roses i una llarga història monetària” a càrrec de Miquel

Crusafont.
− Teatre, “Antígona a Nova York”
− Recepció Maverick Viñales, campió del món de Moto3
− V Nit d’humor “UN SOMRIURE CONTRA LA LEUCEMIA”
− Concert del rosinc Alberto del Puerto
− Presentació calendari 2014 (Fotos: Jordi Velasco)
− Concert "Passarà el Temps" de Palestrina a John Cage. (Clàudia Schneider)
− Entrega certificats cursos Promoció Econòmica
− Lectura Manifest – DIA INTERNACIONAL PER A L'ELIMINACIÓ DE LA VIOLÈNCIA

ENVERS LES DONES

Actes fora de Roses
− Figueres, Entrega premis concurs comarcal de fotografia del Patrimoni
− Girona, Fira de Mostres de Girona (Fires i Festes de Sant Narcís)
− Empuriabrava, Inauguració de la xarxa de clavegueram - Hble. Sr. Santi Vila, conseller

de Territori i Sostenibilitat.
− Garriguella,  - FESTA DE L'OLI (MASETPLANA)
− Empuriabrava, I Aniversari del Túnel el Vent
− Figueres, 700 aniversari de I’HOSPITAL DE FIGUERES
− Calabuig, dinar Joventut - CAR

Assistència als mitjans de comunicació
− Cat Radio, entrevista telefònica
− Sr. Jordi Xargalló, Diari de Girona
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− L’Hora de l’Alcalde
− Xat Empordà

El Ple en queda assabentat.

03.- DONAR COMPTES DE L’INFORME EMÈS PER L’INTERVENTOR MUNICIPAL EN
RELACIÓ A L’ACTUALITZACIÓ DEL COMPLIMENT DELS OBJECTIUS D’ESTABILITAT
PRESSUPOSTÀRIA I REGLA DE LA DESPESA CORRESPONENT AL TERCER
TRIMESTRE DE 2013

El senyor Manel Escobar, com a responsable de l’àrea de Serveis Econòmics, presenta la
proposta d’acord que és del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Proposta relativa a donar comptes de l’informe emès per l’interventor municipal en relació a
l’actualització del compliment dels objectius d’estabilitat pressupostària i regla de la despesa
corresponent al tercer trimestre de 2013.

Antecedents

1. L’interventor municipal en data 4 de novembre de 2013 ha emès el següent informe:

“Identificació de l’expedient

Actualització de l’informe d’intervenció de compliment dels objectius d’estabilitat
pressupostària i regla de la despesa corresponent al tercer trimestre de 2013.

Fonaments de dret

1) Llei 2/2012, de 27 d’abril, d’estabilitat pressupostària i sostenibilitat financera (LEPSF).

2) Reglament de desenvolupament de la Llei 18/2001, de 12 de desembre, general
d’estabilitat pressupostària (RLGEP), en la seva aplicació a les entitats locals.

3) Orden HAP/2105/2012, de 1 de octubre, por la que se desarrollan las obligaciones de
suministro de información previstas en la Ley Orgánica 2/2012, de 27 de abril, de
Estabilidad Presupuestaria y Sostenibilidad Financiera.

4) Manual del càlculo del dèficit en contabilidad nacional adaptado a las corporaciones
locales (IGAE).

Consideracions
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D’acord amb l’Ordre HAP/2105/2012LEPSF, aquesta intervenció ha elaborat i enviat al
Ministeri d’Hisenda i administracions públiques la informació continguda en l’article 16
d’aquesta ordre i que és la següent:

- Actualització del pressupost en execució per a l’exercici 2013 i detall d’execució al final
del trimestre vençut.

- Situació del romanent de tresoreria.
- Calendari i pressupost de tresoreria.
- Dades d’execució de dotació de plantilles i efectius.
- Informació que permeti relacionar el saldo resultant d’ingressos i despeses amb la

capacitat o necessitat de finançament, d’acord amb el Sistema Europeu de Comptes
(ajustaments SEC).

- Informació complementària per a l’anàlisi de la regla de despesa

Actualització dels objectius d’estabilitat pressupostària i regla de la despesa.

Dins de l’expedient s’inclouen els formularis normalitzats enviats al Ministeri d’Hisenda i
Administracions públiques mitjançat l’oficina virtual per a la coordinació financera amb les
entitats locals, així com el corresponent justificant de remissió.

Àmbit subjectiu

D'acord amb l'article 2 de la LEPSF, el perímetre de consolidació dels pressupostos als
efectes de la normativa d’estabilitat està constituït pel sector administració pública, d’acord
amb els criteris del SEC-95, és a dir, per l’Ajuntament, els organismes autònoms locals i les
entitats dependents (entitats públiques empresarials, societats mercantils amb participació
majoritària i consorcis) que presten serveis públics i produeixen béns que no es financen
majoritàriament amb ingressos comercials.

Les entitats que no s’integrin en el sector d’administració pública, se sotmetran al principi
d’estabilitat pressupostària de forma individualitzada (art. 11.1 LEPSF).

Malgrat això, les societats municipals no han estan sectorizades per la IGAE a la data del
present informe.

Verificació dels objectius del sector d’administració pública

a) Estabilitat pressupostària

D’acord amb els criteris de la LEPSF, les corporacions locals han de mantenir una posició
d'equilibri o superàvit pressupostari. Pel seu càlcul, es parteix de la diferència entre els
imports dels capítols 1 a 7 d’ingressos i els de despeses, ajustades segons criteri SEC95.
Així, si l’import és positiu assoliríem capacitat de finançament i en cas contrari estaríem en
situació de necessitat de finançament.
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D’acord amb les xifres estimades del pressupost a liquidar l’Ajuntament de Roses presenta
una capacitat de finançament calculada amb els criteris del SEC95 de 2.782.131 €, que
suposa el 7,98% dels ingressos no financers previstos.

Per adequar els ingressos i despeses pressupostaris als criteris del SEC95 s’han realitzat
els ajustaments següents:

- Els ingressos per fiscalitat local estan estimats amb un criteri de prudència que tendeix al
criteri de caixa (considerant pressupost corrent i tancats), per la qual cosa no procedeix
realitzar cap ajustament.

- En el càlcul de la capacitat de finançament, les transferències entre administracions han
de coincidir respectant el criteri que segueixi l’entitat pagadora. El problema està en com
es pot conèixer aquest criteri i més de forma anticipada. En els càlculs realitzats s’han
inclòs exclusivament les transferències que raonablement es pensen obtenir per les
característiques dels projectes a finançar.

- Les devolucions d’ingressos de capítol 4 generades pels retorns de liquidacions
negatives de la participació en tributs de l’estat suposen un augment de capacitat, ja que
al pressupost minven els ingressos de capítol 4, mentre que pel SEC95 són el retorn
d’un passiu financer. Per tant, s’ha practicat un ajust positiu que es correspon a la
retenció que practica l’Estat per un import de 195.432,48 €

- No s’ha practicat cap previsió d’ajust per despeses financeres ja que s’estima que
l’import previst en el pressupost coincidirà significativament amb la despesa meritada.

- No s’ha practicat cap ajust d’inexecució en tant que, per aquest trimestre, els formularis
fan el càlculs de la previsió del resultat d’estabilitat pressupostaria a partir dels drets i
obligacions reconegudes previstes.

b) Regla de la despesa

Per a la seva aplicació es computa la previsió de les despeses no financeres (cap. 1 a 7) a
reconèixer, excloent els interessos del deute i la part de la despesa finançada amb
subvencions finalistes. La despesa computable així calculada cal multiplicar-la per la taxa de
referència d’increment del PIB fixada pel Ministeri i que per al 2013 és l’1,7%.

A la despesa computable màxima per 2013, s’han de sumar o restar les variacions de
recaptació derivades de canvis normatius que suposin increments permanents o
disminucions de la recaptació i la previsió de despesa finançada amb fons finalistes. Fent els
càlculs corresponents el límit de la regla de la despesa per 2013 se situa en 27.790.708 €,
mentre que la previsió de despesa computable prevista és de  41.952.483 €, encara que la
xifra correcta és de 41.465.135 €, ja que es calcula directament per l’aplicació informàtica
del Ministeri que estira de les dades previstes del 2º trimestre. Així i tot, resulta un excés de
13.674.426 € i aplicant els criteris d’estimació aplicats a l’objectiu d’estabilitat, és a dir,
previsió d’obligacions i drets reconeguts, de 2.254.739 €.
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Aquest excés sobre el límit de la regla de despesa es produeix per la incorporació de
romanents de l’exercici 2012 al pressupost de 2013, majoritàriament al capítol 6, que estan
finançats per romanent de tresoreria, afectat o lliure, és a dir per la capacitat de finançament
generada per l’Ajuntament en anys anteriors, cosa que no cabria reputar com a una situació
de dèficit estructural, ja que els principals indicadors que avaluen el grau de solvència d’un
ens local (estalvi net i romanent de tresoreria per a despeses generals) són positius. Així
mateix, el nivell d’endeutament està per sota del límit establert a la Llei d’hisendes locals.

En el cas de què practicada la liquidació es mantingui l’excés de despesa sobre el límit
estipulat, entenc que la recuperació de l’objectiu de la regla de despesa, s’aconseguiria
simplement amb l’aprovació del pressupost de l'exercici següent en situació d'equilibri
pressupostari i dins del límit de variació de la despesa computable, sense necessitat de cap
mesura estructural donada la naturalesa del romanent de tresoreria en l'àmbit de
l'administració local. En aquest context, d’acord amb la normativa vigent, s’haurà d'elaborar i
aprovar un pla econòmic financer que es podrà limitar a exposar l'origen del desequilibri en
termes de comptabilitat nacional i a recollir aquella mesura.

Conclusions

De les dades detallades en aquest informe se’n desprèn que la previsió de liquidació del
pressupost de l’exercici 2013:

a) Assolirà l’objectiu d’estabilitat pressupostària.
b) No assolirà l’objectiu de regla de despesa.”

2. Dictamen favorable de la Comissió Informativa de data 18 de novembre de 2013.

A proposta del Segon Tinent d’Alcalde, regidor de l’Àrea d’Economia i Hisenda el Ple de la
Corporació adopta el següent

ACORD:

1. Donar compte al Ple de la Corporació de l’informe emès per l’interventor municipal en
relació a l’actualització del compliment dels objectius d’estabilitat pressupostària i regla de la
despesa corresponent al tercer trimestre de 2013.”*

EXPLICACIÓ DEL REGIDOR PONENT

Sr. Manel Escobar.- Explica que el que fem en aquest punt és un informe d’aquest tercer
trimestre que s’emet des de la intervenció municipal en temes d’objectius d’estabilitat
pressupostària i regla de despesa. És un informe que es demana directament al Ministeri
d’Economia i Hisenda.

Segueix explicant que assolirà l’objectiu d’estabilitat pressupostària, perquè quan s’aprova el
pressupost assoleix aquest objectiu d’estabilitat pressupostària i no assolirà l’objectiu de
regla de despesa, perquè fins que no es tanca l’exercici, que probablement serà a finals de
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març o principis d’abril, evidentment no és pot aplicar directament la regla de la despesa.
Són informes positius que, des del departament d’Intervenció, fem arribar al Ministeri
d’Economia i Hisenda.

El Ple queda assabentat.

04.-  RENOVACIÓ DE L'ADHESIÓ DE L’AJUNTAMENT DE ROSES AL CONVENI MARC
DE COL·LABORACIÓ ENTRE L’AGÈNCIA DE RESIDUS DE CATALUNYA I L'ENTITAT
ECOEMBALAJES ESPAÑA SA (ECOEMBES) PER A LA GESTIÓ INTEGRADA DELS
RESIDUS D'ENVASOS DE PLÀSTIC I DE CARTRÓ QUE ES GENEREN A ROSES

El senyor Josep Ma. Masblanch, com a responsable de l’Àrea d’Infraestructures i Serveis
Públics, presenta la proposta d’acord que és del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Proposta relativa a la renovació de l'adhesió de l’Ajuntament de Roses al Conveni Marc de
col·laboració entre l’Agència de Residus de Catalunya i l'entitat Ecoembalajes España SA
(ECOEMBES) per a la gestió integrada dels residus d'envasos de plàstic i de cartró que es
generen a Roses.

Antecedents

1. En la sessió extraordinària del Ple Municipal de data 4 d'abril de 2005, s'aprovà la
resolució del conveni subscrit entre l'Ajuntament de Roses i el Consell Comarcal de l'Alt
Empordà de data 18 de març de 2004, en el sentit de revocar la delegació del servei de
recollida selectiva de cartró i d'envasos del municipi, que fins al moment venia prestant el
Consell Comarcal. Aquesta revocació s'acorda amb motiu de garantir l'eficàcia del
servei, de manera que la prestació directa per part de l'Ajuntament de la recollida
d'envasos i de cartró, a través de l'empresa de capital mixt Gestió Mediambiental de
Roses SL (ROSESNET), sigui més ajustada a les necessitats del servei, atenent a les
circumstàncies d'estacionalitat al llarg de l'any, concentració de zones de màxima
generació d'aquests residus i de la vialitat existent.

En aquest mateix acord, s'acorda així mateix l'adhesió de l'Ajuntament al nou conveni
signat entre l'Agència Catalana de Residus i l'entitat Ecoembalajes España SA
(ECOEMBES), amb efectes des del dia 1 de novembre de 2004 i fins a la signatura d'un
nou conveni entre ambdues administracions.

2. En la sessió ordinària del Ple Municipal de data 25 de gener de 2010 s’aprova la
renovació de l’adhesió de l’Ajuntament de Roses al Conveni Marc signat entre l’Agència
de Residus de Catalunya i l’entitat Ecoembalajes España SA. En aquest sentit, en data
12 de maig de 2009, es signa un conveni marc, que té per objecte regular els
compromisos de l'Agència Catalana de Residus i els ens locals que s'adhereixin
voluntàriament, en relació al funcionament del sistema integrat de gestió (SIG) de
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residus d’envasos gestionat per Ecoembalajes España SA (ECOEMBES) en l'àmbit
territorial de Catalunya, amb la finalitat de garantir l'acompliment de la Llei 11/97, de 24
d'abril, d'envasos i de residus d'envasos, i la resta de normativa en la matèria. La
vigència de l'esmentat conveni és fins al 13 de maig de 2013.

3. En data 22 de juliol de 2013, es signa un conveni marc de col·laboració entre l’Agència
de Residus de Catalunya i l'entitat Ecoembalajes España SA, que té per objecte regular
els compromisos de l'Agència de Residus i els ens locals que s'adhereixin
voluntàriament, en relació al funcionament del sistema integrat de gestió (SIG) de
residus d’envasos gestionat per Ecoembalajes España SA (ECOEMBES) en l'àmbit
territorial de Catalunya, amb la finalitat de garantir l'acompliment de la Llei 11/97, de 24
d'abril, d'envasos i de residus d'envasos, i la resta de normativa en la matèria. La
vigència de l'esmentat conveni és per 5 anys.

Les actuacions que formen part de l'objecte del conveni són les que es relacionen tot
seguit:
• Promoure el desenvolupament de sistemes de recollida selectiva monomaterial

d'envasos de paper i cartró i de sistemes multimaterial d'envasos de plàstic, cartrons
per a begudes/aliments i envasos metàl·lics (en endavant envasos lleugers), amb
criteris d'acceptació social, eficiència tècnica i de viabilitat ambiental i econòmica.

• Establir l'aportació econòmica de ECOEMBES a les entitats locals, d'acord amb allò
previst en la Llei 11/97.

• Promoure la realització de campanyes d'informació i de sensibilització ambiental per
a augmentar el grau d'eficàcia en la recollida selectiva.

• Establir mecanismes per a garantir el reciclatge i/o la valorització dels residus
d'envasos, segons el destí de cada material.

• Promoure les actuacions necessàries per la correcta participació al Sistema Integrat
dels agents responsables de la primera posada en el mercat de productes envasats.

• Establir els mecanismes necessaris de col·laboració per a garantir l’acompliment
d'allò previst en el Conveni, implantant mesures d'intercanvi d'informació, així com
mesures d'inspecció i de control.

Per la seva part, les obligacions a què resten subjectes els ens locals adherits consten
en l'article 7è de l'esmentat conveni.

4. En data 24 de setembre de 2013, l’enginyer tècnic municipal ha emès un informe amb
les següents consideracions i conclusions:

“Consideracions

Primera. Descripció general de les condicions del Conveni Marc

El Conveni Marc signat entre l’ARC i l'entitat gestora del SIG, Ecoembalajes España SA
(ECOEMBES) dels residus de paper i cartró i d'envasos, conté un seguit d’Annexes que
fixen les condicions particulars, especialment pel que fa a les entitats locals i a les seves
obligacions i les compensacions i relacions entre els ens locals i ECOEMBES.
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El Sistema Integrat de Gestió (SIG) garanteix la recollida, el tractament i el reciclatge
dels envasos i dels residus d'envasos (i l’eliminació d’aquelles parts no valoritzables) per
part d’empreses autoritzades per l’Agència Catalana de Residus per a realitzar aquesta
funció. Aquestes empreses reben una quantitat econòmica provinent de l’Administració
en base a les tones de residu recuperat.

Aquests fons provenen, en primera instància, del cànon aplicat als fabricants i als
productors que posen aquests envasos en el mercat, a fi de garantir el finançament per
al reciclatge dels  productes que siguin recuperats en els punts de recollida establerts en
cada municipi, en cas que els ciutadans (posseïdors del residu) els hi dipositin, o bé que
siguin recollits en el carrer per part de les empreses municipals de recollida.

Els residus objecte del Conveni són els procedents de l’ús domèstic de paper i cartró, i
dels envasos i embalatges de plàstic, bricks i llaunes fèrriques i no fèrriques. Tots els
residus valoritzables objecte del SIG són aquells que disposen del 'punt verd' en el
producte adquirit pel consumidor.

Per tant, tots els residus dipositats en contenidors o recollits porta per porta hauran de
ser separats convenientment en el punt de recollida que sigui establert per cada
municipi. El Conveni estableix un conjunt de preus a percebre per part dels ens locals en
funció del grau d'impropis que siguin presents en els residus recollits. Per aquest motiu,
anualment es realitzen caracteritzacions dels residus, a fi de determinar-ne en detall dels
impropis presents en una mostra a l'atzar, fet que marcarà la remuneració a percebre pe
municipi durant cada semestre, diferenciades pel grau de separació d’aquests residus.

La vigència de l'esmentat conveni és fins la finalització de l’autorització concedida per
l’Agència de Residus al Sistema Integrat de Gestió de residus d’envasos, siguent l’any
2018, i és vigent des del 22 de juliol de 2013.

Pel que fa al règim de facturació, els imports a percebre per part dels ens locals es
componen dels següents conceptes:

� Un import fix per contenidor present en carrer (en el cas de Roses, actualment 109
unitats per al cartró i 104 unitats d'envasos).

� Un import fix en funció del grau d'efectivitat de recollida segons el sistema emprat
(porta a porta, contenidor de carrer, contenidors comercials...).

� Un increment de l’import fix en funció de característiques poblacionals i urbanístiques
del municipi.

� Un import variable en funció dels quilograms de residu recollit.
� Un import variable per eficiència del sistema de recollida, incentivant a recollir per

sobre unes aportacions de referència.

En l’Annex II del Conveni s’estableixen els preus variables per quilo de residu recollit de
paper i cartró (aplicable sobre 40% del material recollit) i per a envasos lleugers. Els
imports esmentats per a compensació de les tones recollides s’actualitzaran segons
l’IPC interanual.
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Així mateix, els municipis també perceben un import anual per part d'ECOEMBES per a
realitzar campanyes de sensibilització i informació, a fi d'incentivar la selecció dels
residus en origen a les llars, i per tant reduir la presència d'impropis en els contenidors
de carrer.

Segona. Aplicabilitat per al municipi de Roses

El sistema de recollida de residus d'envasos de plàstic i de paper i cartró que es realitza
a Roses s'articula en la recollida monomaterial de paper i cartró mitjançant contenidors
de carrer situats en diverses àrees d'aportació, de 3 i 5 m3 de capacitat, de color blau.

Per la seva banda, la recollida dels envasos de plàstic es realitza igualment mitjançant
contenidors de carrer, del tipus caixa metàl·lica de 3 m3 de capacitat o de tipus iglú de
2,5 m3.

No obstant, a partir de l'any 2008, s'inicia també la recollida de paper i cartró i d'envasos
a partir de contenidors soterrats situats en el nucli urbà del municipi, de 3 m3 de
capacitat.

La recollida d'aquests residus es realitza en diverses freqüències segons la temporada
de l'any, mitjançant camió de caixa oberta dotat de ploma.

El total de quilos recollits de cada tipus de residu durant els últims anys és el següent:

Any Envasos (Kg) % increment Paper i cartró (Kg) % increment
2008 229.040 - 879.875 -
2009 274.780 +20% 904.570 +3%
2010 326.190 +19% 897.200 -1%
2011 358.160 +10% 901.200 +0,5%
2012 380.420 +6% 835.160 -8%

Tenint en compte que la progressió anual dels quilograms d'envasos lleugers recollits a
Roses cada any és d’augmentar, la previsió econòmica és també augmentar la
facturació anual de la part variable (€/Kg recollit) en el mateix percentatge, tot i que en
paper i cartró està més estabilitzat amb una tendència a la baixa darrerament.

Per tot l'exposat fins al moment, es considera adient i idoni la renovació per part de
l’Ajuntament de Roses de l’adhesió a l’esmentat Conveni Marc, ateses les condicions
econòmiques previstes, i tenint en compte que els requisits i condicionants exigits en el
clausulat i en els annexes del Conveni ja es venen complint en el municipi per part de la
societat Gestió Mediambiental de Roses SL (ROSESNET), en termes de recollida,
recepció, emmagatzematge, gestió i lliurament d’aquests residus.

Conclusions
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1. Informar favorablement la renovació de l’adhesió de l’Ajuntament de Roses al
Conveni Marc signat entre l’Agència de Residus de Catalunya i l'entitat gestora del
Sistema de Gestió Integral (SIG) anomenada Ecoembalajes España SA
(ECOEMBES), per a la prestació del servei de recollida selectiva monomaterial
d'envasos de paper i cartró i de sistemes multimaterial d'envasos de plàstic, cartrons
per a begudes/aliments i envasos metàl·lics, en el marc del que estableix la Llei
11/97, de 24 d'abril, d'envasos i de residus d'envasos.

2. Proposar a l’òrgan municipal de govern l’acord d’aprovació, si escau, de la renovació
de l’adhesió de l’Ajuntament a l’esmentat Conveni Marc.

3. Notificar l'acord adoptat a l'Agència de Residus de Catalunya segons allò establert en
l'article 6 del Conveni marc, juntament amb la fitxa d’adhesió amb les dades del
servei de recollida selectiva així com 3 còpies del model d'adhesió a l'esmentat
Conveni que consta en l'Annex VIII d'aquest document. En aquest últim model, es
marcarà amb una creu les opcions que consten en els punts 3 i 4 dels compromisos,
en el sentit de que serà l'Ajuntament de Roses qui designarà el
recuperador/reciclador dels residus de paper i cartró i dels envasos.

4. Comunicar l’adopció de l’acord a la societat Gestió Mediambiental de Roses SL
(ROSESNET) i als Departaments d’Intervenció i de Tresoreria, per al seu
coneixement i efectes.”

5. La Comissió Informativa Genèrica del Ple, a la sessió ordinària que va tenir lloc el dia 18
de novembre de 2013, va emetre un dictamen favorable al respecte.

6. Amb data 21 de novembre de 2013, el regidor responsable de l'Àrea d'Infraestructures i
Serveis Públics, Josep Maria Mas Blanch i Ponce, dicta un acord al respecte, amb el
vistiplau del primer tinent d'alcalde, responsable de l'Àrea de Coordinació Territorial i
Sostenibilitat, Carles Pàramo i Ponsetí.

Fonaments de dret

Primer. Llei 11/1997, de 24, d’envasos i de residus d’envasos (BOE núm.99, de 25.04.1997).

Segon. Llei 30/1992, de 26 de novembre, de règim jurídic de les administracions públiques i
del procediement administratiu comú, modificada per la Llei 4/1999, de 13 de gener.

Tercer. Article 66 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós
de la Llei municipal i de règim local de Catalunya (DOGC núm.3887 de 20.05.2003).

Resolució

El Ple acorda:

1. Aprovar la renovació de l’adhesió de l’Ajuntament de Roses al Conveni Marc signat entre
l’Agència de Residus de Catalunya i l’entitat gestora del Sistema de Gestió Integral (SIG)
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anomenada Ecoembalajes España (ECOEMBES), per a la prestació del servei de
recollida selectiva monomaterial d’envasos de paper i cartró i de sistemes multimaterial
d’envasos de plàstic, cartrons per a begudes/aliments i envasos metàl.lics, en el marc
del que estableix la Llei 11/97, de 24 d’abril, d’envasos i de residus d’envasos.
Fer constar que en el model de conveni d’adhesió es marcarà amb una creu les opcions
que consten en els punts 3 i 4  dels compromisos, en el sentit de que serà l’Ajuntament
de Roses qui designarà el recuperador/reciclador dels residus de paper i cartró i dels
envasos.

2. Facultar a l’alcaldessa presidenta per portar a terme les actuacions necessàries per a la
formalització del model de conveni d’adhesió a l’esmentat Conveni Marc.

3. Trametre a l’Agència de Residus de Catalunya un certificat d’aquest acord juntament
amb la fitxa d’adhesió amb les dades del servei de recollida selectiva així com 3 còpies
del model d’adhesió a l’esmenat Conveni que consta en l’Annex VIII d’aquest document,
per al seu coneixement i efectes.

4. Notificar l’adopció de l’esmentat acord a la societat Gestió Mediambiental de Roses SL i
als departaments d’Intervenció i de Tresoreria, per al seu coneixement i efectes. Exp.
4338/13**

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE

Sr. Francesc Giner.- Manifesta que quan va consultar la documentació, abans de la comissió
informava, va constatar que l’expedient deia que per realitzar campanyes de sensibilització i
informació hi ha un import anual que Ecoembes fixa als municipis. Pregunta si l’Ajuntament
té previst de fer alguna altra campanya per justificar aquest import.

RESPOSTA DEL REGIDOR PONENT

Sr. Josep Ma. Mas Blanch.- Respon que aquestes són campanyes que es fan des de
ROSESNET. Es fan els tríptics de recollida selectiva, de deixalleria i tot això. Són
campanyes que es fan periòdicament.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

05.- RATIFICACIÓ DE L’ACORD ADOPTAT PER LA JUNTA DE GOVERN LOCAL DE
DATA 5 D’ABRIL DE 2013, EN EL QUAL S’ACORDA MANIFESTAR LA VOLUNTAT DE
L’AJUNTAMENT D’ADHESIÓ A L’ACORD MARC PEL SUBMINISTRAMENT ELÈCTRIC
DESTINAT A ENS LOCALS DE CATALUNYA, PROMOGUT PEL CONSORCI CATALÀ
DEL DESENVOLUPAMENT LOCAL (CCDL) I L’ASSOCIACIÓ CATALANA DE MUNICIPIS
(ACM)
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El senyor Josep Ma. Masblanch, com a responsable de l’Àrea d’Infraestructures i Serveis
Públics, presenta la proposta d’acord que és del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Proposta relativa a la ratificació de l’acord adoptat per la Junta de Govern local de data 5
d’abril de 2013, en el qual s’acorda manifestar la voluntat de l’Ajuntament d’adhesió a l’acord
marc pel subministrament elèctric destinat a ens locals de Catalunya, promogut pel Consorci
Català del Desenvolupament Local (CCDL) i l’Associació Catalana de Municipis (ACM).

Antecedents

1. En data 5 d’abril de 2013, a la sessió ordinària la Junta de Govern Local va adoptar el
següent acord:

“Antecedents

1. En sessió de 30 d’octubre de 2012, el Consorci Català pel Desenvolupament
Local (CCD) va aprovar els plecs de clàusules administratives particulars i
prescripcions tècniques de l’acord marc del subministrament d’energia elèctrica i
gas natural amb destinació a les entitats locals de Catalunya.

2. En data 29 de gener de 2013, la Comissió Executiva del Consorci Català pel
Desenvolupament Local (CCDL) en sessió ordinària, va adoptar entre d’altres
acords adjudicar a l’empresa Endesa Energia SAU el contracte de
subministrament d’energia elèctrica objecte de licitació, pel període que va des de
l’1 d’abril de 2013 al 31 de març de 2014, amb els imports unitaris dels preus que
es detallen en el quadre adjunt, expressats en €/MWh pel que fa al preu del terme
d’energia en cada període de facturació.

PREUS D’ADJUDICACIÓ
P1 P2 P3
174,136 135,304 81,077 Sublot 1 (tarifa 3.0A)

152,356 Sublot 2 (tarifa 2.1A)
177,553 86,943 Sublot 3 (tarifa 2.1DHA)

150,938 Sublot 4 (2.0A)
183,228 63,770 Sublot 5 (2.0DHA)

LOT A
(electricitat)

3. En data 1 de març de 2013 l’enginyer tècnic municipal, ha emès un informe el
contingut literal del qual és el següent:

“Consideracions

La Llei 17/2007, obliga des de l’1 de gener de 2009, a aquells abonats amb pòlisses
de subministrament amb una potència superior a 10 kW, a contractar a una empresa
comercialitzadora del mercat lliure. Si no contractes el subministrament d’energia
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elèctrica amb una empresa del mercat lliure, el subministrament elèctric el farà una
empresa comercialitzadora de la distribuïdora de la zona amb tarifes regulades. La
tarifa a aplicar serà la Tarifa d’ Últim Recurs (TUR) i la tarifa s’anirà incrementant
automàticament en el temps, fins a un màxim del 26% de les tarifes aprovades a
mode de recàrrec.

En data 14 de setembre de 2010, l’Ajuntament es va adherir a l’acord marc dels
subministrament d’energia elèctrica amb destinació als ens locals de Catalunya,
promogut pel Consorci Català del Desenvolupament local (CCDL). L’acord preveia el
subministrament de les pòlisses dels ens locals amb la comercialitzadora del mercat
lliure Unión Fenosa Comercial SL, per un període de 18 mesos que finalitzava el 31
de desembre de 2012.

El Consorci Català del Desenvolupament Local (CCDL) va aprovar el Plec de
clàusules administratives particulars per a licitació d’un acord marc pel
subministrament d’electricitat i gas natural pel proper any 2013, amb vigència des de
l'1 d’abril de 2013 fins el 31 de març de 2014, prorrogables fins a tres anys més de
mutu acord entre les parts. Paral·lelament, el CCDL va aprovar, per motiu d’interès
públic, la modificació del termini d’execució de l’acord marc, ampliant la seva durada
pel període que comprèn des de l'1 de gener al 31 de març de 2013.

D’acord amb les notificacions efectuades pel CCDL, el nou adjudicatari del l’acord
marc és l’empresa Endesa Energia SAU, amb els següents preus sobre les tarifes:

PREUS D’ADJUDICACIÓ
P1 P2 P3
174,136 135,304 81,077 Sublot 1 (tarifa 3.0A)

152,356 Sublot 2 (tarifa 2.1A)
177,553 86,943 Sublot 3 (tarifa 2.1DHA)

150,938 Sublot 4 (2.0A)
183,228 63,770 Sublot 5 (2.0DHA)

LOT A
(electricitat)

Adherir-se a les condicions d’aquest acord marc adquirit en la licitació, permet
accedir a unes condicions  preferencials per als municipis pertanyents a l’ACM, ja
que garanteix uns preus molt competitius així com un excel·lent servei al client.

Actualment, l’Ajuntament disposa de les següents pòlisses:

Empresa subministradora Tarifa Número de pòlisses
UNION FENOSA COMERCIAL
SL

CCDL 2.0 A 22

UNION FENOSA COMERCIAL
SL

CCDL 2.0 DHA 47

UNION FENOSA COMERCIAL
SL

CCDL 2.1 A 4

UNION FENOSA COMERCIAL
SL

CCDL 2.1 DHA 13
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UNION FENOSA COMERCIAL
SL

CCDL 3.0 A 39

ENDESA ENERGIA XXI SL 2.0 DHA 1
ENDESA ENERGIA XXI SL 2.1 DHA 16
ENDESA ENERGIA XXI SL 2.1 A 4
ENDESA ENERGIA XXI SL 3.0 A 3
ENDESA ENEGIA SA 3.0 A 1

Conclusions

Vistos els antecedents i les consideracions realitzades, s’informa favorablement
l’adhesió a l’acord marc del subministrament d’energia elèctrica i gas natural amb
destinació als ens locals de Catalunya aprovat pel Consorci Català del
Desenvolupament Local (CCDL) amb Endesa Energia SAU, en la totalitat de les
pòlisses de subministrament que disposa l’Ajuntament (22 pòlisses amb la tarifa
d’accés 2.0 A,  48 pòlisses amb la tarifa d’accés 2.0 DHA, 8 pòlisses amb la tarifa
d’accés 2.1 A, 29 pòlisses amb la tarifa d’accés 2.1 DHA i 43 pòlisses amb la tarifa
d’accés 3.0 A); per poder optar a unes tarifes a preus més competitius que
negociades de forma individual.

Per altra banda, seria convenient instar a les empreses municipals a adherir-se
l’ampliació del termini d’execució de l’acord marc, pels beneficis econòmics que els hi
pot suposar atès què això repercuteix indirectament a l’Ajuntament. “

A proposta del senyor Josep Maria Mas Blanch Ponce, regidor responsable de l’Àrea
d’Infraestructures i Serveis Públics s’adopta el següent

ACORD:

1. Manifestar la voluntat de l’Ajuntament d’adhesió a l’acord marc  del
subminstrament d’energia elèctrica i gas natural amb destinació als ens locals de
Catalunya aprovat pel Consorci Català del Desenvolupament Local (CCDL) amb
Endesa Energia SAU, en la totalitat de les pòlisses de subministrament que
disposa l’Ajuntament (22 pòlisses amb la tarifa d’accés 2.0 A,  48 pòlisses amb la
tarifa d’accés 2.0 DHA, 8 pòlisses amb la tarifa d’accés 2.1 A, 29 pòlisses amb la
tarifa d’accés 2.1 DHA i 43 pòlisses amb la tarifa d’accès 3.0 A); per poder optar a
unes tarifes a preus més competitius que negociades de forma individual.

2. Instar a les empreses municipals ( Rosersa, Port de Roses, SA i Promoció i
desenvolupament de Roses, SL) que manifestin també la seva voluntat d’adhesió
a l’esmentat acord marc, pels beneficis econòmics que els pots suposar i, que
indirectament repercutirien a l’Ajuntament.

3. Notificar-ho al Consorci Català pel Desenvolupament Local i comunicar-ho al
Departament d’Intervenció i a les empreses municipals Rosersa, Port de Roses, SA i
Promoció i desenvolupmanent de Roses , SL, per al seu coneixement i efectes.
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4. Ratificar el present acord  en el proper Ple de la Corporació. Exp.3918/10**”

2. La Comissió Informativa Genérica del Ple, a la sessió ordinària que va tenir lloc el dia 18
de novembre de 2013, va emetre un dictamen favorable al respecte.

3. Amb data 21 de novembre de 2013, el regidor responsable de l'Àrea d'Infraestructures i
Serveis Públics, Josep Maria Mas Blanch i Ponce, dicta un acord al respecte, amb el
vistiplau del primer tinent d'alcalde, responsable de l'Àrea de Coordinació Territorial i
Sostenibilitat, Carles Pàramo i Ponsetí.

Fonaments de Dret

Primer.- Llei 17/2007, de 4 de juliol, per la qual es modifica la Llei 54/1997, de 27 de
novembre, del sector elèctric, per adaptar-la al disposat en la Directiva 2003/54/CE, del
Parlament Europeu i del Consell , de 26 de juny de 2003, sobre normes comunes per al
mercat interior de l'electricitat on s’estableix el calendari per a la desaparició de les tarifes
elèctriques en el mercat regulat. (BOE núm.160 de data 05.07.2007).

Segon.- Reial Decret 485/2009, de 3 d’abril, pel que es regula la posada en funcionament
dels subministres d’últim recurs en el sector elèctric a partir de l’u de juliol de 2009. (BOE
núm.82 de data 04/04/2009).

Tercer.- Ordre ITC71659/2009, de 22 de juny, per la que s’estableix el mecanisme de
traspàs de clients de mercat a tarifa al subministre d’últim recurs d’energia elèctrica i el
procediment de càlcul i estructura de les tarifes d’últim recurs.

Resolució

El Ple acorda:

1. Ratificar l’acord adoptat per la Junta de Govern Local en data 5 d’abril de 2013, transcrit
en el punt 1 de la part expositiva d’aquest acord, pel qual s’acorda manifestar la voluntat
de l’Ajuntament d’adhesió a l’acord marc pel subministrament elèctric destinat a ens
locals de Catalunya, promogut pel Consorci Català del Desenvolupament Local (CCDL) i
l’Associació Catalana de Municipis (ACM). Exp. 3918/10 **

INTERVENCIÓ DEL REGIDOR PONENT

Sr. Josep Ma. Mas Blanch.- Explica que el Consorci  Català de Desenvolupament Local i
l’Associació Catalana de Municipis van fer un concurs per al subministrament d’energia
elèctrica a tots els municipis que s’hi volguessin adherir per anar a buscar les millors tarifes.
L’Ajuntament s’hi va adherir i en aquell moment va guanyar Unión Fenosa. Ara el 2013 s’ha
tornat a fer la licitació i en aquest cas ha guanyat Endesa Energia per un període d’un any
prorrogable per tres anys més i nosaltres el que acordem és adherir-nos.
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INTERVENCIÓ DEL REGIDOR DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE

Sr. Francesc Giner.- Diu que volia saber, ja que s’ha adjudicat a ENDESA, quina ha estat la
reducció del preu que hi ha hagut.

RESPOSTA DEL REGIDOR PONENT

Sr. Josep Ma. Mas Blanch.- Diu que no li pot respondre, perquè hi ha moltes tarifes. Hi ha
tarifes que tenen discriminació horària, hi ha dos o tres tarifes horàries, depèn de les tarifes
que es contractin. Hi ha tota una relació de tarifes que farà arribar al senyor Giner.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

06.- RATIFICACIÓ DEL DECRET D’ALCALDIA NÚM.1585/14.06.13 DE DATA 10 DE
JUNY DE 2013, EN EL QUAL S’APROVA L’ADHESIÓ DE L’AJUNTAMENT DE ROSES
AL CONVENI DE COL.LABORACIÓ ENTRE EL CONSELL COMARCAL DE L’ALT
EMPORDÀ I EL CONSORCI LOCALRET, PER LA CONTRACTACIÓ CENTRALITZADA
DE SERVEIS DE COMUNICACIONS (VEU, MÒBIL I DADES)

El senyor Josep Ma. Masblanch, com a responsable de l’Àrea d’Infraestructures i Serveis
Públics, presenta la proposta d’acord que és del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Proposta relativa a la ratificació del Decret d’alcaldia núm.1585/14.06.13 de data 10 de juny
de 2013, en el qual s’aprova l’adhesió de l’Ajuntament de Roses al Conveni de col.laboració
entre el Consell Comarcal de l’Alt Empordà i el Consorci Localret, per la contractació
centralitzada de serveis de comunicacions (veu, mòbil i dades).

Antecedents

1. Mitjançant Decret de l’alcaldia núm.1585/14.06.2013 de data 10 de juny, es resol el
següent:

“Antecedents

1. En data 20 de maig de 2013 i RE 7595, el Consell Comarcal de l’Alt Empordà fa
arribar a l’Ajuntament (via EACAT) un escrit en el que comunica que, el passat 7 de
maig de 2013 es va signar un conveni de col. laboració entre el Consorci Localret i el
Consell Comarcal de l’Alt Empordà per la contractació centralitzada de serveis de
telecomunicacions (veu, mòbil i dades).
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2. Aquest conveni estableix els termes de col.laboració i coordinació entre el Consell
Comarcal de l’Alt Empordà i el Consorci Localret per realitzar la contractació
centralitzada dels serveis de telecomunicacions (veu, mòbils i dades) dels
ajuntaments de la comarca. Aquesta contractació consistirà en l’anàlisi de la despesa
en comunicacions telefòniques, de les infraestructures i de l’ús d’internet i en la
redacció dels plecs econòmics administratius i tècnics que han de regular la
contractació d’aquells serveis, així com en la valoració de les ofertes de les
operadores de telecomunicacions i les bases i condicions a partir de les quals els
ajuntaments de la comarca de l’Alt Empordà i d’altres comarques podran participar, a
través dels respectius consells comarcals, en la contractació centralitzada de serveis
de telecomunicacions que, en relació a l’acord marc d’homologacions, dugui a terme
Localret.

3. En el marc d'aquest conveni, les entitats locals poden adherir-s'hi voluntàriament.

4. En l’esmentat escrit s’adjunta còpia del Conveni  signat entre ambdues parts en data
7 de maig de 2013, així com els models a complimentar per a l'adhesió de les
corporacions locals.

5. El termini de vigència del conveni és des de la data de la signatura fins a la
finalització dels contractes administratius que es derivin del sistema de contractació
centralitzada.

6. En data 10 de juny de 2013, l’enginyer tècnic municipal de l’Àrea d’Infraestructures i
Serveis Públics i el Cap del Departament de Serveis Informàtics han emès un
informe favorable al respecte, amb les següents consideracions i conclusions:

“Consideracions

Localret és el Consorci local format per les administracions locals de Catalunya per
actuar, de manera coordinada i unitària, davant el desenvolupament de les xarxes i els
serveis de telecomunicacions, així com en l’aplicació de les TIC per millorar l’acció dels
governs locals en l’impuls de la societat del coneixement.

L’Ajuntament de Roses està adherit a Localret.

El Consell Comarcal de l’Alt Empordà ha signat un conveni de col·laboració amb
Localret, per la contractació centralitzada de serveis de telecomunicacions (veu, mòbil i
dades) destinada als ens locals.

El concurs dels serveis de telecomunicacions municipals de forma centralitzada
constitueix una oportunitat per als ajuntaments per millorar la qualitat dels serveis i les
condicions econòmiques.

Conclusions
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Escau informar favorablement l’adhesió de l’Ajuntament de Roses al Conveni de
col·laboració entre el Consell Comarcal de l’Alt Empordà i el Consorci Localret, per la
contractació centralitzada de serveis de telecomunicacions (veu, mòbil i dades), atès que
permetrà accedir a unes condicions preferencials per als municipis adherits al Conveni,
des del punt de vista econòmic i de la qualitat del servei. “

Resolució

Per tot això, en virtut de les atribucions que la llei em confereix

RESOLC:

1. Aprovar l’adhesió de l’Ajuntament de Roses al  Conveni de col. laboració entre el
Consell Comarcal de l’Alt Empordà i el Consorci Localret, signat en data 7 de maig
de 2013,  per a la contractació centralitzada de serveis de telecomunicacions (veu,
mòbil i dades), en els termes i condicions establertes en l’esmentat conveni.

2. Facultar a l’alcalde president per portar a terme les actuacions necessàries per a la
formalització de l’adhesió a l’esmentat conveni.

3. Ratificar el present decret en el proper Ple de la Corporació.

4. Notificar l’adopció de l’esmentat acord al Consell Comarcal de l’Alt Empordà i als
Departaments d’Intervenció i de Tresoreria, per al seu coneixement i efectes. “

2. La Comissió Informativa Genèrica del Ple, a la sessió ordinària que va tenir lloc el dia 18
de novembre de 2013, va emetre un dictamen favorable al respecte.

3. Amb data 21 de novembre de 2013, el regidor responsable de l'Àrea d'Infraestructures i
Serveis Públics, Josep Maria Mas Blanch i Ponce, dicta un acord al respecte, amb el
vistiplau del primer tinent d'alcalde, responsable de l'Àrea de Coordinació Territorial i
Sostenibilitat, Carles Pàramo i Ponsetí.

Fonaments de dret

Primer. Llei 7/1985 de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local (BOE núm.80 de 03
d’abril de 1985).

Segon. Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la Llei
municipal i de règim local de Catalunya (DOGC núm.3887, de 20 de maig de 2003).

Resolució

El Ple acorda:

1. Ratificar el Decret d’Alcaldia núm.1585/14.06.2013 de data 10 de juny, transcrit en el
punt 1 de la part expositiva d’aquest acord, pel qual s’acorda aprovar l’adhesió de
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l’Ajuntament de Roses al Conveni de col.laboració entre el Consell Comarcal de l’Alt
Empordà i el Consorci Localret, signat en data 7 de maig de 2013, per a la contractació
centralitzada de serveis de comunicacions (veu, mòbil i dades).

2. Notificar l’adopció de l’esmentat acord al Consell Comarcal de l’Alt Empordà i als
departaments d’Intervenció i Tresoreria, per al seu coneixement i efectes. Exp. 2937/13**

INTERVENCIÓ DEL REGIDOR PONENT

Sr. Josep Ma. Mas Blanch.- Diu que en la línia del punt anterior, aquest és un conveni de
col·laboració entre el Consell Comarcal i el Consorci Localret, en el qual ens hi adherim, per
tal que treguin a concurs o licitin tot el que fa referència a comunicacions, tant de veu, com
de mòbils i de dades.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

07.- DONAR COMPTES DE LA SENTÈNCIA DICTADA PEL JUTJAT DE PRIMERA
INSTÀNCIA I INSTRUCCIÓ NÚM. 6 DE FIGUERES RELATIU AL JUDICI DE FALTES
349/2013

El senyor Josep Ma. Masblanch, com a responsable de l’Àrea d’Infraestructures i Serveis
Públics, presenta la proposta d’acord que és del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Proposta relativa a la sentència dictada pel Jutjat de Primera Instància i Instrucció núm. 6 de
Figueres relatiu al judici de faltes 349/2013 en relació al procediment penal del treballador
municipal núm.11674.

Antecedents

1. En la sessió ordinària del Ple de data 29 de juliol de 2013, s’acorda comparèixer com
Ajuntament de Roses en nom propi en el corresponent procediment penal, i exercir
l’acusació particular en nom del treballador municipal núm.11674.

2. Amb data 23 de setembre de 2013, el Jutjat de Primera Instància i Instrucció número 6
de Figueres dicta sentència nº 133/2013 en el judici de faltes 349/2013, en el qual han
estat parts el Ministeri Fiscal, en representació de l’acció pública, el treballador municipal
núm.11674, com a denunciant, assistit pel Lletrat Sr. Jordi Gimbernat Muñoz i el
denunciat.
Es resol condemnar al denunciat com a autor responsable d’una falta d'injúries, d’acord
amb l’article 620.2 del Codi Penal, a la pena de multa de 10 dies, amb una quota diària
de 4 euros i com a autor responsable d'una falta d'amenaces, d’acord amb l'article 620.2
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del Codi Penal, a la pena de multa de 10 dies, amb una quota diària de 4 euros, així com
la condemna a les costes causades en el procediment.

3. La Comissió Informativa Genèrica del Ple, a la sessió ordinària que va tenir lloc el dia 18
de novembre de 2013, va emetre un dictamen favorable al respecte.

4. Amb data 21 de novembre de 2013, el regidor responsable de l'Àrea d'Infraestructures i
Serveis Públics, Josep Maria Mas Blanch i Ponce, dicta un acord al respecte, amb el
vistiplau del primer tinent d'alcalde, responsable de l'Àrea de Coordinació Territorial i
Sostenibilitat, Carles Pàramo i Ponsetí.

Fonaments de dret

Primer. Llei 7/1985 de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local, modificada per la
Llei 11/1999, de 21 d’abril.

Resolució

El Ple acorda:

1. Donar comptes de la sentència nº133/2013 del judici de faltes 349/2013 de data 23 de
setembre de 2013, del Jutjat de Primera Instància i Instrucció número 6 de Figueres, en
la qual es resol condemnar al denunciat, com autor responsable d’una falta d'injúries,
d’acord amb l’article 620.2 del Codi Penal, a la pena de multa de 10 dies, amb una quota
diària de 4 euros i com a autor responsable d'una falta d'amenaces, d’acord amb l'article
620.2 del Codi Penal, a la pena de multa de 10 dies, amb una quota diària de 4 euros,
així com la condemna de les costes causades en el procediment.

2. Comunicar el present acord al departament d’Intervenció d’aquest Ajuntament, fent
avinent que s’ha condemnat en costes al denunciat. Exp. 2677/13**

EXPLICACIÓ DEL REGIDOR PONENT

Sr. Josep Ma. Mas Blanch.- Explica que aquest estiu hi va haver un treballador municipal
que fent la seva feina va ser increpat, insultat i perseguit per uns individus. Ha sortit la
sentència i en llegeix el seu contingut. L’Ajuntament va acordar comparèixer en nom propi
en el corresponent procediment penal i exercir l’acusació particular en nom del treballador
municipal.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

Sr. Francisco Martinez.- Primer de tot, vol felicitar al treballador per la seva valentia i que
segurament, ho haurà passat força malament durant tot aquest temps.

El Ple en queda assabentat.
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08.- RATIFICACIÓ DEL REGLAMENT ORGÀNIC REGULADOR DE L’ORGANITZACIÓ I
FUNCIONAMENT DEL CONSELL SECTORIAL DE LA GENT GRAN

La senyora Montse Mindan, alcaldessa presidenta de la corporació, presenta la proposta
d’acord que és del tenor literal següent:

Identificació de l'expedient

Proposta relativa a la ratificació del Reglament intern de funcionament i organització del
Consell Sectorial de la Gent Gran.

Antecedents

1. El Ple de la corporació, a la sessió ordinària que va tenir lloc el dia 29 de juliol de 2013,
va aprovar la creació del Consell Sectorial de la Gent Gran.

2. El Plenari del Consell, a la sessió constitutiva que va tenir lloc el dia 30 d’octubre de
2013, va acordar aprovar el Reglament orgànic regulador de l’organització i
funcionament del Consell Sectorial de la Gent Gran, que regula els aspectes de
funcionament i organitzatius de l’esmentat consell en el termes previstos a l’article 22.2
del vigent Reglament municipal de Participació Ciutadana.

3. El reglament en qüestió consta de 12 articles i una disposició final, la qual indica que el
reglament entrarà en vigor una vegada publicat el text íntegre en el Butlletí Oficial de la
Província i hagi transcorregut el termini previst a l’article 65.2 de la Llei 7/1985, de 2
d’abril, per remissió d’allò disposat a l’article 70.2 de la mateixa.

4. La Comissió Informativa Genèrica del Ple, a la sessió ordinària que va tenir lloc el dia 18
de novembre de 2013, va dictaminar favorablement l'assumpte més amunt esmentat.

Fonaments de dret

1. Article 70.2 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les Bases del Règim Local.
2. Article 22.2 del Reglament municipal de participació ciutadana

A proposta de la Sra. Montse Mindan Cortada, Alcaldessa de l’Ajuntament de Roses, el Ple
adopta el següent:

ACORD

1. Ratificar el Reglament intern de funcionament i organització del Consell Sectorial de la
Gent Gran d’aquest municipi, integrat per 12 articles i una disposició final, de conformitat
amb allò que estableix l’article 22.2 del vigent Reglament de Participació Ciutadana.
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2. Publicar el text íntegre d’aquest reglament en el Butlletí Oficial de la Província de Girona
(BOP), atès el que disposa l’article 70.2 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les
Bases del Règim Local.

Aquest reglament entrarà en vigor els quinze dies hàbils després de la seva publicació
en el Butlletí Oficial de la Província.

3. Notificar el present acord a l’Àrea de Benestar Social d’aquest Ajuntament perquè en
tingui coneixement.= Exp. 5057/2013*.

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDIA

Sra. Montserrat Mindan.- Explica que aquest reglament és el darrer que ens faltava passar
pel Ple. Ja s’ha fet la trobada amb tota la gent que forma part del Consell Sectorial de la
Gent Gran. Diu que va ser molt gratificant i diferent a tots els altres consells sectorials que
tenim i considera que val la pena. Opina que va ser molt divertit.

En tot cas, es va ratificar allà el reglament de Participació i el que hem de fer és passar-ho
aquí, pel Ple, per a la seva aprovació.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

09.- RATIFICAR LA RESOLUCIÓ DE L’ALCALDIA NÚM. 2833/13 PER LA QUAL ES VA
APROVAR EL CONVENI DE COL·LABORACIÓ ENTRE L’AJUNTAMENT DE ROSES,
CÁRITAS DIOCESANA DE GIRONA I CREU ROJA DE ROSES PER A LA CREACIÓ DEL
CENTRE DE DISTRIBUCIÓ D’ALIMENTS DE ROSES

El senyor Marc Danés, com a responsable de l’àrea de Benestar Social, presenta la
proposta del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Proposta del regidor responsable de l’àrea de Benestar Social relativa a l’aprovació del
conveni de col·laboració entre l’Ajuntament de Roses, Cáritas Diocesana de Girona i Creu
Roja de Roses per a la creació del Centre de Distribució d’Aliments (en endavant CDA) de
Roses.

Antecedents

1. En data 6 de novembre de 2013, per resolució de l’alcaldia núm. 2833/13 es va aprovar
el conveni de col·laboració entre l’Ajuntament de Roses, Cáritas Diocesana de Girona i
Creu Roja de Roses per a la creació del Centre de Distribució d’Aliments de Roses.
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2. La Comissió informativa Genèrica del Ple,  a la sessió ordinària que va tenir lloc el dia
18 de novembre de 2013, va dictaminar favorablement l’assumpte més amunt esmentat.

A proposta del regidor de l’Àrea de Benestar Social, Sr. Marc Danés i Zurdo, el Ple l’adopta
el següent

ACORD

1. Ratificar la resolució de l’alcaldia núm. 2833/13 per la qual es va aprovar el conveni
de col·laboració entre l’Ajuntament de Roses, Cáritas Diocesana de Girona i Creu
Roja de Roses per a la creació del Centre de Distribució d’Aliments de Roses.

2. Notificar l’adopció del present acord a Cáritas Diocesana de Girona i Creu Roja de
Roses i al departament d’Intervenció, perquè en tinguin coneixement i produeixi els
efectes que calguin.=Exp.: 2355/13

INTERVENCIÓ DEL REGIDOR PONENT

Sr. Marc Danés.- Explica que, en aquest cas, formalitzem una bona relació que hi ha entre
les dues entitats: Càrites Diocesana de Roses i Creu Roja junt amb l’Ajuntament. Totes tres
comparteixen la voluntat de cooperar a través dels nostres serveis socials, per propiciar
l’atenció adequada a les persones en situació de risc que tenen dificultat per resoldre els
problemes  quotidians que presenta el seu entorn natural.

La decisió de crear aquest centre de distribució d’aliments (CDA) respon a la voluntat de fer
un pas més en el treball que diferents institucions públiques i entitats socials realitzen vers
les persones que es troben en una situació de pobresa i exclusió social.

El projecte del CDA és una fórmula innovadora que fomenta la corresponsabilitat dels seus
participants i els capacita per afrontar de manera autònoma la situació en què es troben.

Segueix explicant que aquest conveni concreta les responsabilitats que té cadascuna de les
parts. En aquest cas, l’Ajuntament es compromet –i ja ho ha fet- a posar a disposició de les
dues entitats: Càrites i Creu Roja, un local en condicions per a aquest Centre de Distribució
d’Aliments. Això vol dir que ens fem càrrec del lloguer, del manteniment dels
subministraments, com són l’aigua, l’electricitat, xarxa telefònica i també internet.

Han adequat tot el sistema elèctric, han pintat i netejat. En aquests moments aquest espai ja
ha estat cedit a les entitats i, per tant, a partir d’ara les entitats són les responsables de
coordinar el servei, de decidir en quin moment es fa el repartiment dels aliments i, per tant,
de portar la gestió del dia a dia d’aquest nou servei que impulsem des de Roses.

A més a més, aquest any  l’Ajuntament es compromet a tenir una partida econòmica
important, de 10.000 € destinada a la compra d’aliments.
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Com tots saben, hi ha una sèrie de productes bàsics que sempre es demanen, però també
és cert que les persones que ho estan passant malament necessiten altres productes
relacionats amb la higiene personal i que les  persones que tenen nadons que també puguin
obtenir bolquers, llet en pols i altres productes de primera necessitat.

Per tant, el que fan és formalitzar un treball que s’està fent conjuntament i que, a partir d’ara
el formalitzaran amb aquest conveni.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

Sra. Francisca Martin.- Primer de tot, vol felicitar, de part del Grup Municipal Socialista,
aquestes dues entitats per la tasca que porten a terme.

Després, també li agradaria saber si en aquest conveni  s’ha convidat a FADIR de Roses a
participar, ja que saben que FADIR ha estat col·laborador de l’Ajuntament a l’hora de repartir
tots els aliments d’altres anys.

RESPOSTA DEL REGIDOR PONENT

Sr. Marc Danés.- Explica que FADIR no ha estat mai col·laborador de l’Ajuntament. El que fa
l’Ajuntament és atendre la gent que té necessitats i l’Ajuntament passa aquest llistat a
Càrites i Creu Roja de Roses, com sempre ha fet. FADIR, pel seu compte, ha fet un altre
repartiment d’aliments que en cap cas passa pels serveis socials del municipi.

Puntualitza que no se’ls ha ofert, entre altres coses, perquè això és un conveni que és a
nivell nacional que focalitza Càrites Diocesana de Catalunya. Està contemplat que hi ha el
Banc dels Aliments, que hi col·labora la Caixa i els diferents ajuntaments. Després, s’ha
permès, d’alguna manera i sembla ser que ara ho fan tots els centres de distribució
d’aliments d’arreu de Catalunya, la incorporació de Creu Roja, que són els que d’alguna
manera rebien aquest aliment del Fons Europeu i que fins ara portava la càrrega més
important de repartiment.

Tot i que no podien ser-hi, l’Ajuntament va tenir contacte amb gent de FADIR, que van
creure oportú de no participar-hi. Per tant, per això tiren endavant un conveni amb aquestes
dues entitats que són les que han mostrat la voluntat de ser-hi.

Repeteix que, tant Càrites com Creu Roja, reben els llistats que li passa l’Ajuntament per tal
de fer el repartiment per tenir una mica de control i veure realment qui té la necessitat
d’aquests aliments. No és així amb aquesta entitat, que és FADIR, que l’Ajuntament no li
porta cap persona, perquè sigui atesa.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

10.- APROVACIÓ INICIAL DE LA DESAFECTACIÓ D’UNA PORCIÓ DE FINCA DEL BÉ
IMMOBLE ANOMENAT “ZONA ESPORTIVA (LA VINYASSA)”, PER A LA SEVA
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POSTERIOR CESSIÓ A LA GENERALITAT DE CATALUNYA, PER A LA CONSTRUCCIÓ
DE L’EQUIPAMENT ESCOLAR ANOMENAT ESCOLA MONTSERRAT VAYREDA

La senyora Montse Mindan, alcaldessa presidenta de la corporació presenta la proposta
d’acord que és del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Proposta relativa a la desafectació de 374 m2 del bé immoble anomenat “Zona esportiva (La
Vinyassa)” per passar de bé de domini públic a bé patrimonial.

Antecedents

1. Mitjançant acord plenari de 31 d’agost de 2009, modificat per l’acord de 30 de novembre
de 2009, es va acordar la desafectació d’una porció de 10.000 m2 que se segrega de la
finca municipal  coneguda com a “Camp de la Vinyassa” (parcel·la cadastral 5000039)

2. Per acord plenari de 30 de gener de 2012 es va acordar la cessió de la porció de finca
segregada referida a l’apartat anterior a la Generalitat de Catalunya, per a la construcció
de l’escola Montserrat Vayreda.

3. Redactat el projecte construcció de l’equipament escolar a construir a la finca objecte de
cessió, s’ha constatat la necessitat de modificar tant la superfície objecte de cessió que
de 10.000 m2 ha de passar a 10.186 m2, com la seva delimitació, mitjançant la inclusió
d’una porció rectangular en el límit oest de 374 m2 i la supressió d’una franja de terreny
de 188 m2 de forma irregular en el límit est, segons els plànols elaborats pels Serveis
Tècnics municipals, en data novembre de 2013.

4. Amb data 12 de novembre de 2013, s’ha emès informe dels Serveis Jurídics d’aquest
Ajuntament, informant favorablement la desafectació de 374 m2 del bé immoble
anomenat “Zona esportiva (La Vinyassa)” canviant la seva qualificació de bé de domini
públic a bé patrimonial i, al mateix temps, indica que la porció de 188 m2 del bé immoble
anomenat  “Solar Vinyassa CEIP Montserrat Vayreda” (parcel·la cadastral 5000038) que
se suprimeix de la cessió retorna a la seva afectació a domini públic.

5. Amb data 13 de novembre de 2013, els Serveis Tècnics de l’Àrea d’Urbanisme emeten
informe al respecte.

6. La Comissió Informativa Genèrica del Ple, a la sessió ordinària que va tenir lloc el dia 18
de novembre de 2013, va dictaminar favorablement l’assumpte més amunt esmentat.

Fonaments de dret

Els articles 204 i 205 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el text refós
de la Llei municipal i de règim local de Catalunya.
Els articles 20 i següents del Decret 336/1988, de 17 d’octubre, pel qual s’aprova el
Reglament del patrimoni dels ens locals.



586

Els articles 22.2.l), 47.2.n) i 81 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de
règim local.
L’article 8 del Reial decret 1372/1986, de 13 de juny, pel qual s’aprova el Reglament de béns
de les entitats locals.

A proposta de la senyora Montserrat Mindan Cortada, Alcaldessa-presidenta de l’Ajuntament
de Roses, el Ple adopta el següent

ACORD

1. Aprovar inicialment la desafectació de 374 m2 del bé immoble anomenat “Zona esportiva
(La Vinyassa)”,  canviant la seva qualificació de bé de domini públic a bé patrimonial.

2. Publicar aquest Acord en el Butlletí Oficial de la Província i en el taulell d’anuncis de
l’Ajuntament durant el termini de vint dies, perquè durant aquest període es presentin les
al·legacions que s’estimin pertinents.

3. La porció de 188 m2 que se suprimeix de la cessió retorna a la seva afectació a domini
públic. = Exp. 1814/09*.

EXPLICACIÓ DE L’ALCALDIA

Alcaldia.- Explica que en aquest cas -per explicar-ho- s’ha presentat, com saben els
presents, el projecte bàsic de l’escola Montserrat Vayreda i del que s’havia presentat
inicialment alguna modificació.

Es tracta de la incorporació d’un tall de terreny que es necessita per poder tenir accés d’un
pati fins a la zona esportiva i, per altra banda, de la desafectació d’una zona, que en principi,
semblava que seria zona d’equipament escolar i, finalment, serà zona municipal. Per tant, el
que fem és afectar una part de la finca, per després poder fer la sessió i desafectem l’altra
part, perquè torni a revertir com a terreny municipal.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

11.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT SOCIALISTA-PM (PSC-PM) SOBRE
LA LLEI DE LA DEPENDÈNCIA

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ

Sr. Carles Pàramo.- Intervé per tal de manifestar per darrera vegada que han presentat una
alternativa a la moció que presenta el PSC i aleshores afirma que si no s’accepta aquesta
alternativa o aquest consens de la moció el Grup de Convergència i Unió presentarà una
esmena a la totalitat, que després també passarà a votació.
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INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

Sra. Francisca Guijarro.- Respon al senyor Carles Pàramo que li sembla perfecte. En
definitiva, el Grup Municipal Socialista, sigui la moció que sigui la que es porti a terme,
considera que s’han de felicitar que finalment comencin a fer coses mirant per la gent que
més ho necessita.

Tot seguit, llegeix la moció proposada pel Grup Municipal Socialista-PM.

Moció municipal sobre la Llei de la Dependència

L'ICASS, Institut Català d'Assistència i Serveis Socials, ha suspès, des del mes d'agost i de
forma indefinida, la realització de nous Programes Individuals d'Atenció (PIA) de prestació
econòmica vinculada al servei (PEVS) d'atenció residencial i ha anunciat la flexibilització de
les ràtios de personal a les residències de gent gran.  La PEVS és una prestació que preveu
la Llei 39/2006 de Promoció de l'Autonomia Personal i Atenció a les Persones en Situació de
Dependència (LAPAD)  que consisteix en donar una quantitat econòmica a les persones en
situació de dependència que no han pogut accedir a una plaça a un centre públic degut al
col·lapse existent, per tal que puguin accedir als serveis d'un centre privat amb
cofinançament públic.
 
Negar l'accés a les PEVS d'atenció residencial suposa un càstig a les persones amb menys
recursos i comporta que una part important de persones amb molt alta dependència no
puguin accedir a ser ateses amb totes les garanties que necessitaria el seu estat. A més,
com que no hi ha hagut una modificació del decret de la cartera de serveis, aquesta
suspensió discrecional suposa que les persones professionals hagin d'incomplir-lo en la
seva activitat diària, negant una PEVS quan és l'acció més indicada a seguir. D'altra banda,
la flexibilització de les ràtios pot suposar una disminució global del personal, fet que implica
una pèrdua en la qualitat d'atenció.

Cada cop és més evident la devaluació de la qualitat assistencial i el canvi de model a què
estan portant les polítiques de CiU i PP. Les agendes d'ambdós partits es sincronitzen a la
perfecció quan parlem de la Dependència. Mentre la Generalitat retalla l'accés a uns serveis
previstos a la Llei de forma discrecional el govern del PP anuncia als pressupostos generals
de l'Estat pel 2014 una retallada d'un 46,7% de recursos per a la seva aplicació, un fet que
confirma i quantifica les mesures que va anunciar el Govern en el Pla de Nacional de
Reformes del passat mes d'abril, proposat a Brussel·les com a lluita contra el dèficit, on
s'anunciava l'ampliació del copagament, la revisió de la quantia dels ajuts econòmics que
reben els beneficiaris i l'endarreriment de l'entrada de nous usuaris al sistema. Però que el
Govern de l'Estat estigui contrareformant la llei i fent molt difícil l'aplicació de la LAPAD no
ha de ser excusa perquè la Generalitat desmantelli el sistema d'autonomia personal i
dependència i no presenti cap pla alternatiu o el model català de promoció de l'autonomia
personal que van anunciar ja fa 3 anys. La dada més recent són les 3.400 persones que ha
perdut la protecció de la llei en els darrers tres mesos.
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Davant d'aquesta situació,  els sotasignants proposen al Ple l'adopció dels següents acords:

1.- Instar al Govern de la Generalitat a garantir un model d'atenció a les persones amb
dependència i de promoció de l'autonomia personal que atorgui la seguretat en l'exercici
dels drets de les persones en aquesta matèria i a tal efecte, presentar amb caràcter
d'urgència una proposta de sostenibilitat del sistema i traslladar-lo al Parlament de
Catalunya per a fer un debat monogràfic.

2.- Denunciar l'actuació del Govern de l'Estat pel que fa a les modificacions legals de la
LAPAD, totes restrictives en els drets de les persones així com i la disminució de recursos
que es destinen al seu compliment.

3.- Instar al Govern de la Generalitat a garantir el compliment efectiu de la normativa vigent
acabant amb les rebaixes retroactives i suspensions discrecionals de prestacions i serveis,
com ha estat la denegació d'accés a la prestació econòmica vinculada a servei de
residència.

4.- Instar al Govern a derogar totes les retallades de prestacions i serveis que s'han fet de
manera retroactiva durant el 2013 i a restablir-les als pressupostos del 2014, com és el
Programa d'Autonomia a la Pròpia Llar i les convocatòries d'ajuts que enguany s'han
publicat amb retallades importants.

5. Instar el Govern a garantir els serveis d'atenció diürna i residencial a les persones amb
discapacitat intel·lectual tot procedint a agilitzar les conformitats i els pagaments.

6.- Instar el Govern de la Generalitat a presentar amb caràcter d'urgència un pla de
pagaments a les entitats i empreses amb qui té deutes relacionats amb la prestació de
serveis d'atenció a la dependència.

7.- Donar suport, amb eines i finançament, als Ajuntaments i Consells comarcals  que
actualment són els que s'estan fent càrrec amb el SAD social de totes aquelles persones en
situació de dependència de graus exclosos per la llei Estatal i dels quals la Generalitat
tampoc se'n fa càrrec.

8.- Demanar al Síndic de Greuges un informe de la situació actual de les persones en
situació de dependència per tal de conèixer l'aplicació real de la llei de promoció de
l'autonomia personal i atenció a la dependència i l'afectació de les seves mancances en els
drets de les persones amb dependència.

9.- Donar informació a les persones afectades per la no prescripció de la prestació
econòmica vinculada sobre com poden reclamar al Govern de la Generalitat l'atorgament
d'aquesta prestació per tal de poder accedir a una plaça residencial.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE
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Sr. Francesc Giner.- Demana de poder fer una explicació de vot i l’Alcaldia respon que en
aquest cas es faci després de les votacions.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ

Sr. Marc Danés.- Diu que, tot seguit, intentaran explicar una mica el perquè d’aquesta
esmena a la totalitat que deia el senyor Carles Pàramo i explica que ho faran per diferents
motius. El primer motiu és que algun dels punts dels antecedents de la moció ja han passat
a la història, perquè ja s’han resolt.

En aquest cas, com saben els presents, la setmana passada va haver un acord entre el
Govern de la Generalitat encapçalat per la consellera, senyora Neus Munter, i amb les
diferents entitats del tercer sector, en aquest cas, amb les residències de la gent gran. A les
residències donaven com a solucionat el tema de la flexibilització de les ratios de personal
que en aquesta moció es diu que podrien comportar diferents acomiadaments.

Com tots saben, l’acord va ser que es reduïen algunes hores de servei per tal de mantenir a
tots els professionals i no haver-los d’acomiadar. Per tant, entén que aquesta part està
solucionada. Tant les empreses com els professionals hi han estat d’acord i això en cap cas
comporta una desatenció, sinó el que comporta és seguir amb el manteniment i així creu
que ho fan els professionals que es dediquen a aquest sector, que segueixen mantenint la
bona resposta que se li dóna a la gent gran i a la gent amb dificultats.

Quant a altres punts, diu que no hi ha hagut una modificació del decret de la cartera de
serveis. En aquests moments i segurament a principis del 2014 aquesta cartera de serveis
es modificarà. En aquests moments, tant la Federació de Municipis de Catalunya com
l’Associació Catalana de Municipis -de la qual en forma part i, per tant, sap el que està dient-
estan negociant amb el Govern de la Generalitat aquesta modificació, per tal que tot i la
problemàtica del finançament que té el nostre país no es deixa de donar cap servei a cap
persona que ho necessita.

Podríem estar d’acord que des del Govern de l’Estat no s’estan pagant els diners que
s’haurien de pagar per la Llei de la Dependència. En aquest cas, cal recordar, que en el seu
moment, quan aquesta llei es va firmar hi havia un pagament a parts iguals: Estat,
Generalitat i una part per la persona que rebia els serveis. En aquest cas, la Generalitat de
Catalunya està suportant la seva part més la part que el govern de l’Estat no paga. Aquesta
part l’està assumint el Govern de la Generalitat i, per tant, entenen que dir que el govern no
està fent feina no seria el més adient.

Agraeix que el Grup Municipal Socialista, en un dels punts de l’acord, reconeix que, tant des
de l’administració local com des dels consells comarcals, estan fent un esforç, suplementant,
d’alguna manera, aquests diners que no arriben.

Fins i tot, ara quan fa un moment, parlaven del pressupost,  havien parlat de si feia falta que
l’Ajuntament dupliqués aquella plaça concertada que tenen amb la residència, però en
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aquests moments a Roses, no hi ha aquesta necessitat de servei, però tot i així és tenir  la
perspectiva que si cal, momentàniament, l’Ajuntament podria suplir aquesta mancança.

Quant als plans alternatius i al model català, diu que ha estat treballant i, segurament, a
principis de l’any vinent tirarà endavant i amb la majoria de punts podrien estar d’acord com
diu en reclamar al Govern de l’Estat de pagar el que pertoca, però no poden estar d’acord
amb la idea d’aquesta moció en la que es vol fer entendre que la gent no està essent atesa
en condicions i que en aquests moments, la gent dels diferents governs, tant de la
Generalitat com municipals i dels consells comarcals  no estan fent la feina que els pertoca.

Són moments difícils, però creu, sincerament, que estan fent un esforç important i que,
personalment, en el poble de Roses, no hi ha ningú que quedi desatès per aquestes
mancances que, bàsicament són d’una mala política, per l’aprovació d’una llei sense
recursos econòmics i en la qual els que hi són ho han de fer de mil maneres per tal de donar
aquests recursos.

SEGONA INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

Sra. Francisca Guijarro.- Dir que amb les ràtios s’ha arribat a un acord a costa de sous i
horaris dels treballadors no pensa que sigui cap solució.

De totes maneres, si això va en requeriment de l’agenda que tingui atenció, doncs benvingut
sigui.

Torna a dir, que creu que hi ha molts de punts amb els que poden estar d’acord, si bé és
cert que hi ha punts de vista sobre qui recau la responsabilitat de la situació en la que estan
actualment.

Les coses són com són ara i considera que tenim un problema i aquest problema l’hem de
resoldre ara. És igual qui va estar abans ni qui vindrà després, l’hem de resoldre ara.

Que el senyor Marc Danés li digui que el departament de Benestar Social de la Generalitat
dóna resposta a tots i no hi ha cap problema, la senyora Guijarro li respon que, evidentment,
no és així, perquè sinó no estaríem aquí. Hi ha una mancança, hi ha uns dèficits i hi ha gent
que s’està quedant sense places a les residències.

Li sembla perfecte que, per part d’aquest Ajuntament es presenti una esmena a la moció o
una moció diferent i que tirem endavant aquesta proposta. Li sembla perfecte i això és el
que busquen.

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDIA

Alcaldessa.- Entén que el Partit Socialista manté la seva moció i la passen a votació.

VOTACIÓ DE LA MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL DEL PSC-PM
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Vots a favor de la proposta: Sis (6) Carles Ferrer, Imma Carrion, Francisco Martinez,
Francisca Guijarro, David Beltran i Francisca Martin

Vots en contra de la proposta: Dotze (12) Carles Pàramo, Sílvia Ripoll, Marc Danés, Josep
Ma. Mas Blanch, Sílvia Useros, Manuel Fernandez, Anna Jorquera, Ambrosio Martinez,
Manel Escobar, Àngel Tarrero, Carlos López i Carles Pàramo.

Abstencions:Dues (2) Francesc Giner i Ma. Àngels Arjona.

En veure el resultat de les votacions, l’Alcaldia presidencia declara la moció com NO
APROVADA.

EXPLICACIÓ DE VOT DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE-AM

Sr. Francesc Giner. Fa la següent explicació literal de vot

“Jo em remeto a les paraules de l’Àngels Guiteras, la presidenta de la taula del Tercer
Sector Social, el 2 de maig.

Les entitats socials veuen “ferida de mort” la llei de dependència amb la nova retallada que
hi vol fer el govern espanyol, que preveu aportar-hi  1.108 milions d’euros menys.

El problema és que l’Executiu de Mariano Rajoy “opta per un model que no posa les
persones al centre de les seves polítiques”, sinó que ha decidit “que retalla drets i empobreix
moltes famílies”. “Amb aquesta decisió, apareixen de nou les polítiques d’esquerra i de
dreta, que fins ara tenien en comú ajudar els més desafavorits”.

Critiquem especialment el fet que s’incrementi el copagament, perquè “només se’n podran
beneficiar uns quants, que són els que es podran pagar els serveis”. S’afegeix pressió sobre
les famílies afectades, en una llei en la qual molta gent ja ha quedat a la vorera, perquè els
dependents de grau moderat no han arribat a cobrar mai res.

La Taula del Tercer Sector és la institució que representa el conjunt de les entitats socials
catalanes. Agrupa 32 federacions i grans organitzacions del Tercer Sector Social de
Catalunya, les quals representen i aglutinen, en conjunt, prop de 4.000 entitats socials no
lucratives. La taula del Tercer Sector és la institució que representa el conjunt de les entitats
socials.

En tot això vull dir que entenem que el màxim responsable de les retallades i de retruc de la
llei sobre la dependència és el Govern Central.

És per això que demanem, si us plau, una moció que s’ajusti més a les declaracions de la
presidenta de 4.000 associacions socials de Catalunya que pas repartir a parts iguals la
culpa al PP espanyol i a CiU.”
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INTERVENCIÓ DE L’ALCALDIA

Alcaldessa.- Entén que no s’aprova la moció presentada pel Grup Municipal Socialista i que,
per part del Grup Municipal de Convergència i Unió es presenta una moció que és una
esmena a la totalitat de la presentada pel Grup del Partit Socialista.

12.- ESMENA A LA TOTALITAT PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL DE CIU A LA
MOCIÓ PRESENTADA EN EL PUNT ANTERIOR PEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA-
PM SOBRE LA LLEI DE LA DEPENDÈNCIA

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL

Sr. Carles Pàramo.- Lamenta que hagin hagut de presentar aquesta moció alternativa. El
motiu ha estat degut a la no acceptació de modificar propostes del Grup Municipal
Socialista, que són absoletes i després unes acusacions que s’entenen malament.

En aquest context també vol recordar que a la darrera manifestació de farmacèutics per
exigir cobrar allò que se’ls deu, ja no es va fer al davant de la plaça Sant Jaume, davant del
Govern de Catalunya, sinó que es va anar a fer davant de la delegada del Govern Central a
Barcelona. Amb això s’indicava clarament i el poble de Catalunya està entenen clarament
que si els diners no arriben a la Generalitat és impossible que la Generalitat els pugui fer
arribar als destinataris.

El Grup Parlamentari de Convergència i Unió a Madrid, en el seu dia, quan el president
Zapatero va presentar aquesta llei, hi varen votar a favor. Per tant, demana que no diguin
que estaven sincronitzats amb el PP, perquè això és fals.

L’alcalde puntuallitza que Convergència i Unió va votar a favor, però que va fer un
advertiment seriós que ha succeït.

En un principi, el senyor Zapatero va decidir que hi havia molta gent que hi tenia dret i CiU
s’hi va afegir i per això van votar-hi a favor. –dret a rebre una prestació per ajudar al seu
benestar- però que el Govern Central i, en aquest cas, el senyor Zapatero decidís que
aquests ajuts s’havien de donar pagant les comunitats autònomes, no era correcte

No només la Generalitat ha d’atendre un programa i unes condicions elaborades per un
Govern Central, sinó que a més a més, aquell mateix Govern Central o el successor d’aquell
mateix govern -perquè pel Grup Municipal Socialista és sincronitzat entre CiU i PP- però el
senyor Pàramo ho entén com sincronitzats entre el PSOE-PP. Repeteix, sincronitzats
PSOE-PP, PP-PSOE.

El regidor ponent considera que el Govern Central no només retalla les arribades, sinó que
elimina possibilitats de recaptació que té el Govern de Catalunya i aleshores aquí el Grup
Municipal Socialista ve a demanar repetidament a la Generalitat de fer-ho.
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Assegura que la Generalitat té ganes de fer-ho, té voluntat de fer-ho, té instruments per fer-
ho i el que no pot fer la Generalitat és pagar amb diners que no té. Puntualitza que no té
diners, perquè no li arriben d’on li haurien d’arribar.

Per això el Grup Municipal de Convergència i Unió presenta aquesta moció alternativa que
diu:

Moció

“Quan el President, Sr. Zapatero, va aprovar la “llei de la Dependència” el GP Català, de CiU
ja va posar en alerta el fet de que des del Congrés s’estava legislant en favor de les
persones amb dependència però que si bé s’establia un dret en cap cas s’articulaven els
mecanismes econòmics i financers que donessin solució i continuïtat a la seva aplicació. En
temps de la bombolla immobiliària i refiats de la falsa prosperitat a la que els governs
espanyols ens varen abocar, també el Tripartit català,  es va determinar que l’ AGE
assumiria el seu cost per un període curt de 3 o 4 anys i que aquesta despesa, passat
aquest temps, aniria a càrrec de les CCAA.

Els anys han passat i, ara, les CCAA, es veuen “obligades” per una llei imposada des dels
poders ubicats a Madrid els que, no solament no aporten finançament a aquest servei sinó
que retallen el que haurien de donar per a la resta, Sanitat i Educació, incloses.

La PEVS és una prestació que preveu la Llei –espanyola- 39/2006 de Promoció de
l'Autonomia Personal i Atenció a les Persones en Situació de Dependència (LAPAD)  que
consisteix en donar una quantitat econòmica a les persones en situació de dependència que
no han pogut accedir a una plaça a un centre públic per tal que puguin accedir als serveis d'
un centre privat amb cofinançament públic.
 
No poder atendre les peticions d’accés a les PEVS d'atenció residencial, a més de ser la
constatació d’un nou un frau per part de l’Estat, és un càstig a les persones amb menys
recursos pel fet de que una part important de d’aquest grup no pot ser atès amb totes les
garanties que li calen.
 
Davant d'aquesta situació,  els sota signants proposen al Ple l'adopció dels següents acords:
 
1.- Instar al Govern de l’Estat a garantir un model d'atenció a les persones amb dependència
i de promoció de l'autonomia personal que atorgui la seguretat en l'exercici dels drets de les
persones en aquesta matèria i a tal efecte, presentar amb caràcter d'urgència una proposta
de sostenibilitat del sistema i  traslladar-lo al Congreso de los Diputados i al Senado per a fer
un debat monogràfic.
 
2.- Instar al Govern de Catalunya a estudiar tots els camins que serveixin per minimitzar els
efectes causats per l’incompliment de l’Estat

3. Instar al Govern de Catalunya a agilitzar les conformitats i prioritzar els pagaments a les
persones amb discapacitat intel·lectual.
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4.- Instar el Govern de Catalunya a presentar amb caràcter d'urgència quin és el pla possible
de pagaments a les entitats i empreses amb qui té deutes relacionats amb la prestació de
serveis d'atenció a la dependència.
 
5.- Donar suport, amb eines i finançament, als Ajuntaments i Consells comarcals  que
actualment són els que s'estan fent càrrec amb el SAD social de totes aquelles persones en
situació de dependència de graus exclosos per la llei Estatal i dels quals la Generalitat
tampoc se'n pot fer càrrec.
  
6.- Donar informació a les persones afectades per la no prescripció de la prestació
econòmica vinculada sobre l’incompliment per part de l’Estat de les seves obligacions
econòmiques vers Catalunya.”

El Grup Municipal de Convergència i Unió creu que aquesta moció recull més la realitat del
que està passant en aquest nostre país i per això demanen el vot favorable dels senyors i
senyores regidors i regidores d’aquest consistori.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

Sra. Francisca Guijarro.- El senyor Pàramo diu que el Grup Municipal Socialista ve aquí a
demanar a la Generalitat i, evidentment, demanen que a la Generalitat, perquè és el seu
govern, és el govern del seu país i és a ell a qui han de demanar les responsabilitats, perquè
actuï conforme a aquestes responsabilitats i a ningú més.

Evidentment que tothom retalla: l’Estat, la Generalitat i tots justament de les mateixes
partides. D’allà mateix tots dos. De totes maneres, veu que a la moció de CiU, com diuen,
presenten sis punts i d’aquests sis punts, cinc són iguals que el deo Grup Municipal
Socialista els nostres i, per tant, només n’hi ha un a diferenciar, però bàsicament tota la
resta, que en definitiva és la proposta que nosaltres aportem. El Grup Municipal Socialista
ha aportat vuit punts i el Grup Municipal de Convergència i Unió n’aporta sis i d’aquests sis,
cinc són igual que els presentats pel Grup Municipal Socialista.

Torna a dir que poden buscar si va ser culpa d’un o si és culpa de l’altre. Poden anar al
passat, però la realitat és la que tenen, el present és el que tenen i la gent que es queda fora
de les residències són les que estan vivint la realitat.

Repeteix, com ha dit abans, que li és igual de qui va ser la culpa i qui no va pensar. La
regidora socialista diu que ella ara és aquí i ha de donar respostes ara. És això el que
demana al Parlament, al Congrés o allà on sigui, però ho fa al seu Govern, a la Generalitat
de Catalunya.

RESPOSTA DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ

Sr. Carles Pàramo.- S’adreça a la senyora Francisca Guijarro, però ni al Govern ni a la
família els demanarà allò que no li poden donar i tothom ho encara com vol.
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Considera que la proposta que fa el Grup Municipal Socialista és més una acció de desgast
al Govern de la Generalitat de Catalunya que no pas d’atenció o de solidaritat cap a
aquestes persones.

Diu a la senyora Guijarro que ella mateixa ho reconeix, que han agafat exactament els punts
del Grup Municipal Socialista, han tret aquells que són superflus,  i on el Grup Municipal
Socialista deia de reclamar a la Generalitat. El Grup Municipal de Convergència i Unió ha
posat a qui de veritat remena els diners d’aquest país, que és el Govern Central, el Govern
de Madrid. Aleshores, el regidor ponent diu que estan a favor de solucionar els problemes
de totes les persones amb dependència que no cobren i també de les que cobren -només
faltaria- però reclamant-ho a qui de veritat cal reclamar-ho. Solucionar el problema del
finançament de l’autonomia, en aquest cas de la Generalitat de Catalunya.

I com varen fer els farmacèutics en el seu moment, creu que ells també han d’anar a
reclamar on els estan retallant. La Generalitat no fa res més que transmetre la situació a la
que Catalunya està sotmesa i per això el Grup Municipal de Convergència i Unió ha fet
aquesta esmena a la totalitat esperant que se’n adonin.

En definitiva, estan on estan, el Grup Municipal Socialista ha fet la seva acció, CiU ha fet la
seva esmena i el Grup Municipal de Convergència i Unió presenta aquesta alternativa.

Tot seguit es vota l’esmena presentada pel Grup Municipal de Convergència i Unió i se
n’extreu el següent resultat:

PRIMERA VOTACIÓ A L’ESMENA PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL DE CiU

Vots a favor: Nou (9) Carles Pàramo, Sílvia Ripoll, Marc Danés, Josep Ma. Mas Blanch,
Sílvia Useros, Juan M. Fernandez, Anna Jorquera, Ambrosio Martinez i Montse Mindan.

Vots en contra: Nou (9) Carles Ferrer, Imma Carrion, Francisco Martinez, Francisca Guijarro,
David Beltran,  Francisca Martin, Manel Escobar, Àngel Tarrero i Carlos López.

Abstencions: Dues (2) Francesc Giner i Ma. Àngels Arjona.

En veure el resultat de les votacions, es constata un empat a les votacions i tot seguit es
procedeix a una segona votació.

SEGONA VOTACIÓ A L’ESMENA PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL DE CiU

Vots a favor: Nou (9) més el vot de qualitat de l’alcaldessa, senyora Montse Mindan.

Carles Pàramo, Sílvia Ripoll, Marc Danés, Josep Ma. Mas Blanch, Sílvia Useros, Juan M.
Fernandez, Anna Jorquera, Ambrosio Martinez i Montse Mindan (2) .
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Vots en contra: Nou (9) Carles Ferrer, Imma Carrion, Francisco Martinez, Francisca Guijarro,
David Beltran, Francisca Martin, Manel Escobar, Àngel Tarrero i Carlos López.

Abstencions: Dues (2) Francesc Giner i Ma. Àngels Arjona.

En aquest segon torn de votacions, l’alcaldessa presidenta emet el seu vot de qualitat a
favor de la moció, per la qual cosa s’aprova amb el vot de qualitat de l’alcaldessa presidenta.

RESPOSTES PENDENTS DE PLENS ANTERIORS

EXPLICACIÓ DE L’ALCALDIA.-

Alcaldessa.- Explica que abans de començar el torn de precs i preguntes, en el darrer ple hi
va haver el compromís per part de l’Alcaldia de donar resposta a diverses afirmacions que
havia fet una regidora del Partit Socialista i també d’una petició del senyor Francisco
Martinez referent a un sou. Per aquest motiu, li agradaria que el primer tinent d’alcalde, com
a portaveu del grup, donés resposta a les preguntes de la senyora Magda Casamitjana i del
senyor Francisco Martinez.

RESPOSTES DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ AL GRUP
MUNICIPAL SOCIALISTA

Sr. Carles Pàramo.- Manifesta que les asseveracions i afirmacions que es fan en els debats
dels plens consten en acta i creuen convenient que quan no s’ajusten prou bé a la realitat,
que també cal que constin en acta per posar les coses al seu lloc.

Recorda que en el darrer ple, la majoria dels membres del govern es van aixecar perplexos
per les afirmacions fetes per la portaveu del PSC. A les pàgines 24 i 29 de l’acta que hem
aprovat avui es pot veure el que es diu.

Llegeix la  intervenció de la senyora Casamitjana que va dir:

Que tenien un projecte a la Unitat d’Actuació número 4 per fer-hi pisos de residència
assistits. Va dir que era un projecte que estava molt bé, que buscaria el projecte. No sap si
el va fer En Torrent, però era un projecte on hi havia pisos assistits, un jardí i moltes coses.
A més, es va redactar, perquè ella el va veure, per tant, diu que el buscarà, a la qualcosa
l’alcaldessa diu que també demanarà còpia del projecte.

El senyor Pàramo diu que ho han fet així. Han rastrejat els expedients referits a l’àmbit de
l’antiga Unitat d’Actuació número 4, els Grecs, on hi ha el magatzem d’En Mas Blanch,
l’actual pla d’Actuació número 4 i han trobat els següents expedients:

− Expedient 4.730/05 de l’any 2005 i que no va finalitzar a causa de la suspensió del
procediment administratiu del POUM aprovat provisionalment el 2007. Un expedient que
feia referència a una reparcel·lació.
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− Expedient 1.259/05 de la Generalitat de Catalunya amb l’escrit que la Generalitat
accepta els 5.505 m2 del solar situat al Raval dels Grecs –Mas Blanch- per ser destinats
a la construcció del nou CEIP Montserrat Vayreda (Any 2007)

− Expedient 4.638/08 de modificació puntual 57 del Pla General d’Ordenació Urbana.
Recorda als presents que es va suspendre la tramitació del POUM del 2007. Afegeix que
aquesta modificació puntual també va suspendre la seva tramitació el 27 de desembre
de 20110.

− Expedient 2.541/11. Expedient de canvi de modalitat del sistema de reparcel·lació del
pol.lígon d’actuació aprovat inicialment el 8 d’abril del 2011. Això vol dir un mes abans de
les eleccions municipals d’aquell any.

− Expedient 1.637/11. Un nou projecte de reparcel·lació del sector anomenat Pla
d’Actuació número 4  -Raval dels Grecs- també de poques setmanes abans de les
eleccions del 2011.

Per tant, un cop vist tot   el que han trobat, assegura que havent rastrejat la documentació,
sent haver de dir que, o la memòria falla o hi ha una certa desorientació, perquè no consta
que cap govern hagi encarregat mai cap promoció d’habitatge social en aquell àmbit.

Referent al Pla de Barris i recordant totes aquelles asseveracions que es van fer  en el debat
de l’última modificació de crèdit on parlaven d’inversions, també varen manifestar que
l’anterior equip de govern ja tenia una partida de 700.000 € per fer els carrers que ara han
començat: carrer Sant Isidre, segona part del Joan Badosa, San Pere Alt i Sant Pere Baix i
va afirmar que estava en el pressupost del 2011.

El senyor Pàramo manifesta el seu desacord amb les afirmacions de la senyora Casamitjana
relacionades amb el Pla de Barris. Assegura que no és cert, que l’any 2011 no hi havia cap
partida per a aquests carrers. És més, ni tant sols hi havia un projecte. Va ser l’any següent,
l’any 2012, ja de regidora,  quan la senyora Sílvia Ripoll, amb la companyia de l’actual
alcaldessa a les negociacions que es va pressupostar una partida de 600.000 €.
Considerant que podrien aconseguir acabar d’urbanitzar tots aquells carrers, aquell any
tampoc va ser possible i ha estat aquest 2013 que havent aconseguit diners del Pla Únic
d’Obres Serveis i del propi Pla de Barris amb autorització de la Generalitat, que hem
aconseguit que s’executi el projecte i les obres tothom sap que han començat.

− Castell de la Trinitat (pàgina 29 de l’acta del ple ordinari del dia 28.10.2013) L’encara
portaveu del PSC es va referir al Castell de la Trinitat afirmant que la ministra va donar
1.000.000 € de 1% cultural per poder obrir el Castell i no eren 300.000 € es va reafirmar,
sinó que era 1.000.000 €. La realitat és que es va signar en aquest Ajuntament un
conveni de col·laboració sense cap partida pressupostària, és a dir, sense posar-hi cap
diner. Textualment i referint-se a la segona fase del castell deia així.

“El Ministerio de Fomento a través de la Secretaria de Estado, de Vivienda y Actuaciones
Urbanas manifesta su intención de intervenir en su financiación y ejecución"

El senyor Pàramo, conclou que res més, ni un euro. Això ho va signar la senyora
Casamitjana, alcaldessa de Roses i la senyora Beatriz Corredor, ministra, el dia 8 d’abril de
2011, un mes abans de les eleccions.
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En tot cas, ho manifesta, perquè quedi constància a l’acta. Afirma que la restauració del
Castell es va  fer amb l’aportació del Govern de Madrid dels anys 90 del Partit Popular i amb
el canvi del president Zapatero, passant les obres del ministeri de Fomento. Al de la Vivenda
i el de la Vivenda al ministeri de Fomento. Aclareix que el que va passar és que van perdre
els papers  -mai millor dit-  i es van aturar les obres.

Com a molt, la ministra va aconseguir desencallar el procés de les obres i recuperar per al
poble de Roses les claus d’una propietat, malgrat del que es va dir en aquella acta que no la
entregaven al poble, perquè ja era de propietat municipal.

A precs i preguntes el senyor Francisco Martinez demana saber què cobra el conseller dels
consells d’administració del Port i de la Piscina, senyor Pere Juanola, membre del consell
executiu d’ambdues societats municipals.

El senyor Pàramo respon que de Port de Roses cobra 145 € per comissió i 52,20 € per
consell d’administració, la qual cosa l’any 2012 li va reportar la xifra neta de 7.042 €. El
mateix per PRODER (piscina) 145 € per comitè executiu i 52,20 € per consell
d’administració. Fa un total de 6.878,80 € per tot l’any 2012. Tot plegat, sumant les
assistències, són 13.921,53 € l’any 2012. El senyor Pàramo lamenta aquest oblit per no
haver-ho posat i avança que l’any que ve al butlletí, es tornarà a publicar, lògicament,
s’inclourà aquesta xifra que cobra el senyor Pere Juanola.

Hi va haver una altra intervenció que també cal contestar. La portaveu del PSC a la seva
primera pregunta va dir textualment: “Referit a l’anterior ple, el de setembre, a l’última sessió
va demanar informació sobre la depuradora de marisc que ara ha vist que està tancada i
pregunta si encara hi ha producció, si funciona. No sap quin any va enviar una carta al
Ministeri dient que ho tenien aprovat per poder-se posar a la zona industrial, al costat de la
planta de filatejat i, per tant, demanava que comencés a desmantellar-se tota la instal·lació i
pregunta com està.

El senyor Pàramo respon que segons l’informe del Registre, entre les dates de gener 2007 i
novembre de 2012, el registre de sortida i també el registre d’Alcaldia fent el seguiment
d’expedients –tal com tenim en el nostre sistema informàtic- s’ha constatat que mai va sortir
cap carta en aquest sentit adreçada al ministeri d’Agricultura i Medi Ambient.

Finalment, recorda que hi havia una petició per tal que a la carretera del Far, on hi ha una
valla que estava trencada, just on hi ha el senyal que indica la urbanització “Els Balins”
demanant que s’arreglin els cinc o sis metres que falten.  No han trobat enlloc que faltin
aquests cinc o sis metres de valla que comentava la regidora i demana que li transmetin si
els pot enviar una fotografia o alguna cosa per entendre on els demana que vagin a canviar
aquesta tanca.

El senyor Pàramo demana que tot això que acaba d’explicar s’adjunti a l’acta del ple, perquè
tot està documentat amb el conveni i també la resta d’afirmacions per aclarir aquelles
preguntes fetes per la senyora Casamitjana.
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13.- PRECS I PREGUNTES

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

Sra. Imma Carrion.- Fa les següents intervencions:

1. Diu que en primer lloc demanaria si es podria replantejar la ubicació del personal que
està ubicat al pavelló d’esports, doncs amb el trasllat de les oficines de l’àrea d’esports a
la Casa Jordà, creuen que aquesta instal·lació no queda suficientment coberta,
especialment els matins. Pregunta si aquesta és una situació provisional o si es pensa
posar una mica més de personal. Ja saben que hi ha hagut la jubilació d’un subaltern.
Potser no cal contractar ningú més però reestructura-ho i posar-hi alguna persona més
creu que seria necessari.

2. L’altra cosa era un tema que li sembla que a principis de legislatura ja ho havien
demanat. Creuen que s’hauria de trobar una solució en el tram de la ronda de
circumval·lació que va de l’encreuament amb la carretera de Palau fins a l’encreuament
amb la carretera de Figueres – es refereix a la rotonda allargada de la carretera de
Palau-. És un tros molt estret i ara que a les sis de la tarda ja és fosc no està il·luminat,
no hi ha fanals.  Suposa que ampliar aquell tros és difícil, però creu que es podria posar
algun fanal. Adreça aquesta petició al senyor Josep Ma. Mas Blanch.

3. Manifesta que fa un parell de setmanes que està observant que a la parada del bus del
mas Mates, un dels vidres que s’aixeca per posar-hi el cartell, està obert. Fins i tot un dia
es va aturar, ho va tancar, però ja es veu que allà falta alguna cosa, perquè es tanqui bé
i avui ho ha tornat a trobar obert quan ha baixat per venir al ple. No sap qui és el
responsable. S’ha aturat a la parada de la SARFA, però estava tancada i no sap qui és el
responsable.

Sr. Carles Ferrer.- Fa les següents intervencions:

1. Diu que al ple anterior va preguntar per l’expedient de l’hotel Casa del Mar i la resposta
va ser que hi havia una pèrgola il·legal i ,com que no era l’única, actuarien demanant
tots els expedients que tenien la mateixa construcció il·legal. La primera pregunta és per
saber quin és el tècnic que farà el seguiment. La segona pregunta és per saber quants
expedients han localitzat amb la mateixa construcció il·legal i, per últim, adreça un prec
al primer tinent d’alcalde de l’Ajuntament de Roses i diputat a Corts per Girona, senyor
Carles Pàramo perquè en doni exemple i enderroqui la construcció il·legal a la finca
familiar de l’hotel Casa del Mar.

Sr. Francisco Martinez.- Fa les següents intervencions:

1. Primer de tot, vol agrair que hagin donat la xifra del què cobra el conseller, senyor Pere
Juanola. Gairebé 14.000 €, és una xifra que molta gent d’aquest poble, treballant, no
cobra.
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2. En segon lloc, pregunta com estan les obres de Ca l’Anita, més o menys quan i si ja
comencen a tenir un projecte del què es farà allà.

3. La tercera intervenció seria un prec. Ha vist com s’estan fent obres a la plaça de Sant
Pere, on està Ca l’Anita . S’han fet unes rases que creuaven l’avinguda de Rhode que al
seu entendre han estat una mica deixades de la mà de Déu, perquè hi havia uns forats
allà i  no s’han posat xapes de ferro per passar els cotxes.

Més que res, ho fa palès, perquè tenim una regidora d’urbanisme i un regidor de Territori
i als que demana que, de tant en tant, comprovin les obres que es fan al poble.

Sr. David Beltran.- Fa la següent intervenciö:

1. Diu que al carrer La Llotja, número 2, davant de la perruqueria “Mima’t” existeix un forat
important a la vorera. Demana que s’arregli.

Sra. Francisca Martin.- Fa la següent intervenció:

1. Diu que ja fa mesos que es van posar en funcionament els àpats a domicili i li agradaria
saber si estan en contacte amb la residència i si sap quanta gent ha estat atesa amb el
programa dels àpats a domicili.

Sra. Francisca Guijarro.- Fa la següent intervenció:

1. Diu que li han fet arribar queixes o advertiments que s’estan veient porcs senglars. No
diu que sigui en el nucli de la població, però sí per la zona del Cuc i fins i tot n’han vist
algun que ha travessat la carretera.  S’ha fixat, venint cap aquí que hi ha sotracs a terra,
a les bandes i és molt possible que els hagin fet els porcs senglars. Està convençuda
que per part de l’Ajuntament com  de la Policia es fa l’actuació que cal. Creu que hi ha
una superpoblació, perquè ha estat parlant amb algun dels caçadors i li comenten que
malgrat que es fan batudes, la població de porcs senglars és considerable.

Pregunta quina actuació han previst, com actuarem, què podem fer i sobretot si és veritat
que hi ha porcs senglars que poden travessar la carretera, ja que és una qüestió que
preocupa a tots.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DE POBLE-AM

Sr. Francesc Giner.- Fa les següents intervencions:

1. S’adreça al senyor Mas Blanch o al senyor Tarrero per recordar que l’altre dia, en el ple,
ja va preguntar si es podia anular un aparcament reservat per a minusvàlids. Ha
comprovat que no s’ha fet, pregunta si tenen previst de fer-ho properament.

2. En el ple del dia 28 d’octubre també va demanar per una despesa prevista de 492.000 €
que s’havia destinat a les obres de l’edifici del carrer Sant Elm, a l’antic ajuntament. Li
van respondre que aquells diners els havien hagut d’ingressar en un compte i durant el
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temps que no es van fer servir havien donat un rendiment, però resulta que després hi
ha uns interessos de demora de 90.000 €. El senyor Giner diu que no ho entenien.
Demana que li tornin a explicar, perquè no ho va acabar d’entendre.

3. En converses amb diferents responsables i usuaris, tant dels camps de futbol de la
Vinyassa com de l’Estadi de l’AE Roses es coincideix amb el fet que fa molt temps que la
gespa artificial d’aquests camps necessita un manteniment i això es pot fer amb un “rulo”
que fa que la gespa s’aixequi. Aquesta tasca, creu que des que es va inaugurar la gespa
només s’ha fet un cop, creu que fa uns vuit o nou anys. No hi ha aquest “rulo” i hi ha
l’inconvenient que els centenars de practicants d’esport estiguin jugant pràcticament
sobre la moqueta.

La compra del “rulo”, és una vella reivindicació dels clubs per poder tenir la gespa com
cal. Veuen que el problema va a més i pregunten si hi ha alguna possibilitat de
desbloquejar aquesta situació i que els clubs puguin aconseguir el “rulo” amb l’ajuda de
l’Ajuntament.

RESPOSTA ALS GRUPS MUNICIPALS DE L’OPOSICIÓ

Alcaldessa.- Fa un incís per afegir que a l’inici s’ha descuidat de comentar que també va
assistir a un dinar de la primera dóna caçadora de Roses. L’associació els va convidar i
l’Ajuntament li va fer una placa.

Per cert, aquell dia es van caçar onze porcs senglars, tot i que feia mal temps. Per tant, en
són coneixedors i saben que han de fer força batudes

Sra. Anna Jorquerra.- Respon les preguntes relacionades amb el seu departament.

− Explica que la manca de personal és un problema, però creu que abans l’alcaldessa s’ha
explicat molt bé. Hi ha una impossibilitat de contractar gent i si fan això que proposava la
senyora Carrion es trobaran amb el mateix problema, perquè prou justos de personal
anem ja, com per enviar gent allà.

Actualment es troben que als matins tenen el coordinador d’instal.lacions esportives a
més d’un dels conserges i dóna la casualitat que tenen dues persones d’excedència més
la jubilació de l’altra persona que estaven parlant. I com que no es poden amortitzar
aquestes places, s’ho estan estudiant i veient la possibilitat de fer un concurs per poder
obrir aquestes places.

També repeteix, com ha explicat altres vegades, en resposta a l’altre regidor, que tenen
un servei de vigilància que contracten per horaris puntuals com per cobrir els partits i
caps de setmana que hi ha activitats esportives i d’aquesta manera ho anem solucionant,
però durant la setmana és un problema que està en vies de solució.

− Respon al senyor Francesc Giner que li  ha estranyat la intervenció del senyor Giner,
perquè just a l’estiu fan un manteniment dels camps i just al mes d’agost van fer una
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inversió de 6.000 € destinada a la gespa. Es va utilitzar una tècnica especial, que no sap
si és la del "rulo" que parlava el senyor Giner, però sap que hi havia un manteniment i
van explicar aquesta acció per televisió.

Assegura que preguntarà la qüestió del "rulo", perquè no sap en què consisteix. Repeteix
que li estranya la intervenció del senyor Giner, perquè un regidor també li va comentar
que el senyor Giner ho havia preguntat.

La senyora Jorquera diu que té força contacte, tant amb el president de l’AE Roses com
amb el del Base, els va preguntar per aquest tema i no li varen saber respondre a què es
referia. Aleshores, ho tornarà a parlar amb ells i els preguntarà si hi ha alguna queixa.

Alcaldessa.- Segueix responent les intervencions dels grups municipals de l’oposició.

− Pel que fa a la parada del bus del mas Mates, diu que s’ocuparan de trucar i que ho
vagin a arreglar.

Sra. Silvia Ripoll.- A proposta de l’alcaldessa, la senyora Ripoll respon les preguntes
relacionades amb les obres de Ca l’Anita i les preguntes de caire urbanístic.

− Respon que li sembla que són les mateixes preguntes que les del ple del mes passat. En
tot cas, les obres de Ca l’Anita s’acabaran a principi d’any. Hi estan treballant, estan
col·locant el pladur. Assegura que hi va cada setmana i a les obres dels carrers, gairebé
cada dia, perquè les obres li agrada viure-les a l’obra i no des d’un despatx.

Recorda que dijous passat va anar Ca l’Anita, que el va acompanyar el regidor Marc
Danés, perquè volia veure com estaven avançant.

− Quant a les obres del Pla de Barris, vol explicar que es va obrir una rasa a l’avinguda de
Rhode. Reconeix que és cert, potser hi havia una manca de visualització, potser hi
faltava un llum de perill, però creu que han estat suficientment ràpids i eficients, tenint en
compte que han travessat l’avinguda de Rhode fins l’altre carrer. Tota la feina és una
qüestió de serveis i de canalització de les aigües de tots els carrers de d’alt, perquè
abans de poder continuar amb les obres dels carrers amunt, s’ha de solucionar tot el
tema de les aigües.

Assegura que en fa un seguiment, perquè li agrada viure les obres i van al ritme que han
d’anar.

Alcaldessa.- Respon al senyor Carles Ferrer que li ha preguntat per quin tècnic farà el
seguiment, a la qual cosa l’alcaldessa li respon que no sap quin tècnic ho fa. Recorda que
va demanar al departament d’urbanisme que els fes una relació de tots aquests expedients.

Durant molt de temps hi ha hagut laxitud, perquè molts expedients han estat en situació de
legalitat. Quan algú se li diu que està fent una il·legalitat hi ha una oportunitat de rèplica.
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Per tant, han de posar en solfa tots els expedients que no s’han acabat de cursar. Quan
tingui la quantitat la dirà. Són molts expedients i no precisament, només per pèrgoles, sinó
per altres petites il·legalitats urbanístiques que hi ha en aquest municipi. També s’ha de tirar
endavant aquest expedient.

Per al compliment de totes aquestes sancions que han de derivar després i per a la seva
vigilància, aquest Ajuntament s’hi ha de posar en ferm i fins i tot dintre de la contractació
d’aquests policies, volen comptar amb policia administrativa per tirar-ho endavant.

L’alcaldessa entén que l’oportunitat de rèplica hi ha de ser i quan la sentència o una decisió
és en ferm, aleshores es demana que s’enderroqui una cosa o no.

Aclareix que l’alcalde no té cap pèrgola, que en tot cas deu ser un familiar de l’exalcalde i ,
tot seguit, passa la paraula al senyor Carles Pàramo que suposa que voldrà intervenir per
al·lusions.

Sr. Carles Pàramo.- Respon al senyor Carles Ferrer per al·lusions.

− Diu al senyor Carles Ferrer que té un problema gros i acabarà malament interiorment.
L’odi fa més mal a qui el practica que a les seves víctimes. Per tant, que s’ho faci mirar.

Com que ha demanat exemple, el senyor Pàramo li respon que els seus fills són un
exemple. Com ha dit el senyor Ferrer ha estat a la Diputació, setze anys alcalde de Roses,
setze anys a la Diputació i vuit anys president.  Ara és diputat a les Corts de Madrid i els
seus fills, lluny d’aprofitar-se com passa en molts casos i intentar ser funcionaris o estar ben
col·locats, un i l’altre han creat empreses. Entre tots dos, a Roses hi ha vint famílies que es
guanyen la vida gràcies al seus maldecaps i l’obligació que té l’administració és d’ajudar a
mantenir els llocs de treball als empresaris. I, a més, són joves, varen començar molt joves i
pregunta quins ajuts els ha donat l’administració.

Per tant, omplir-se la boca dient que el jovent ha de ser emprenedor, ha de treballar i ha de
crear llocs de treball i a uns pobres, per una pèrgola que no és il·legal – i quan l’Ajuntament
es mogui demostraran que no és il·legal, perquè no està enganxada a la paret, sinó que
s’aguanta en sis pilars-  i que aquest regidor i un altre, d’una cosa tan mímia, es dediquin a
fer una persecució com aquesta,  quan a Roses, de d’alt a baix, fins a la punta de la bocana
de Santa Margarida i pujant fins al mas Fumats n’està ple. Hi ha nou-cents expedients Ara fa
tres anys, pocs mesos, setmanes o dies abans de les eleccions, un exregidor es va queixar
que l’antiga alcaldessa l’havia enganyat, perquè ell havia trobat un armari ple d’expedients
disciplinaris i el senyor Ferrer formava part d’aquell govern. Pregunta on són aquells
expedients i per això pregunta si hem de perseguir, com diu el senyor Ferrer,  aquest hotel
familiar.

El senyor Pàramo, en desacord, diu que a la seva família tothom és amo de “lo seu”. El
matrimoni és amo d’una cosa, el seu fill amb la seva dona d’una altra cosa i el senyor
Pàramo és amo d’una altra cosa. Aleshores, demana al senyor Ferrer que s’ho faci mirar.
Afegeix que no és un exemple. Li diu que ja n’hi ha prou “d’aquest cuento” i pot fer aquesta
rialla tant com vulgui i pot ser tan cínic com li doni la gana, però abans d'assenyalar algú li
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demana que faci el favor de mirar tot el que s’ha fet a Roses i el que es va fer amb la seva
complicitat com a membre de la Junta de Govern de l’anterior Govern d’aquest Ajuntament i
si està lliure de pecat que tiri pedres.

Alcaldessa.- Pel que fa al forat del carrer La Llotja diu que prenen nota per arranjar-ho.

Sr. Marc Danés.- Respon la pregunta relacionada amb els àpats a domicili.

− Diu que en aquest cas, com ja es va dir en el moment que ho van aprovar, han començat
poc a poc. En aquest moment estan atenent a cinc persones majors de seixanta-cinc
anys i aclareix que els que estan atenent són per extrema problemàtica social. Estan
estudiant d’incorporar-hi noves persones i ja veuran que doblen l’aportació en aquest
projecte. De cares al mes de gener serà molta més gent la que es beneficiarà d’aquests
àpats a domicili.

Sr. Àngel Tarrero.- Respon les queixes relacionades amb els porcs senglars.

− Assenteix i reconeix que té raó, hi ha moltíssim porc senglar a tota la demarcació de
Roses. Diu que s’estan fent batudes extraordinàries per l’associació de caçadors de
Roses. Es troben que aquestes batudes no les poden fer a tot el territori de cop.
Aleshores es fan de manera sectorial.

Els porcs no són “tontos” i si veuen que els maten per un lloc es van movent dins del
territori i van a altres llocs. Ara si que hi ha una gran concentració al rec que hi ha entre
el mas Fumats i el mas Buscà.

Esperen que els caçadors vagin a concentrar-se a fer la cacera a tota aquella zona per
poder, dintre de la possibilitat que hi ha de practicar aquest esport per minimitzar aquest
problema que ara tenim a Roses.

− Quant a l’aparcament de minusvàlids, el senyor Tarrero diu que ho tenen en cartera per
ocupar-se. Estan prioritzant altres temes de senyalització, tant vertical com horitzontal.
Ara han patit molt amb aquesta tramuntanada que els ha destrossat molta senyalització i
és un tema, que de fet, el tenen en cartera per poder fer-ho.

Sr. Manel Escobar.- Respon al senyor Francesc Giner la intervenció relacionada amb els
interessos del crèdit destinat a les obres de l’edifici del carrer Sant Elm.

− Explica que és un crèdit de l’any 2009, un crèdit FOMIT per a inversions turístiques. El
cas és que aquest crèdit no es va fer servir tot, només es va fer servir pel tema de
contenidors, inversions, etc. Es va fer servir la meitat i l’altra meitat la van deixar a un
dipòsit en el banc i en el moment que realment van tenir necessitats i que els van
autoritzar a fer-la servir, per pagar la inversió de l’edifici del carrer Sant Elm, varen agafar
els 490.000 €. Explica que per tenir el dipòsit hi havia una penalització d’aquests 90.000
€. Al mateix temps que es tenen els diners al banc, aquests diners estan donant un
rendiment des del primer dia. Era un crèdit pel qual l’Ajuntament no va pagar interessos,
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amb una carència de cinc anys i que el venciment del crèdit, per amortitzar-lo, era a deu
o onze anys.

Puntualitza que era a cost zero. En el moment que van fer servir part d’aquell crèdit
varen pagar 90.000 €, però en el moment que es tenen uns diners en el banc t’estan
donant una rendibilitat pel que es compensava el que l’Ajuntament va pagar amb els
rendiments que varen obtenir del banc.

Els interessos de demora ens els donen, perquè s’han fet servir aquells diners en el
moment que es té el dipòsit en el banc. Els interessos de demora, teòricament,  es
poden interpretar com que no s’ha pagat i ens apliquen una sanció, però l’Ajuntament
està absolutament al corrent de pagament. Es per fer servir els diners del dipòsit i si el
senyor Giner vol, el proper dia li porta més informació.

PUNTUALITZACIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

Sra. Francisca Guijarro.- Fa aquesta intervenció per comentar que fins i tot la veda s’ha
ampliat. Diu que la veda s’ha ampliat, abans pensa que eren quatre mesos i per tal de donar
batuda al porc senglar creu que s’ha ampliat a vuit mesos. És conscient que els caçadors no
donen abast. Era, perquè quedés constància que, tal com els ho han fet arribar, ha volgut
explicar-ho i transmetre-ho aquí.

Com que no hi ha cap més assumpte a tractar, l’alcaldessa aixeca la sessió a les 21:25
hores, de la qual cosa en dono fe.

L’alcaldessa presidenta El secretari general

Montse Mindan i Cortada Fco. Luís Muñoz Cameo


